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∂ÈÎÚfiÙËÛË ÙˆÓ ÂÚ·ÁÌ¤ÓˆÓ ÙË˜ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË˜ Î·È Ë¯ËÚfi Ì‹Ó˘Ì· Â·ÓÂÎÏÔÁ‹˜

ÙÔ˘ ∂ÓˆÙÈÎÔ‡ æËÊÔ‰ÂÏÙ›Ô˘ (ÏÂÈÔ„ËÊ›·
ÛÙÔ ¢.™.) ÛÙÈ˜ ÂÂÚ¯fiÌÂÓÂ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜, ‹Ù·Ó
Ù· ‚·ÛÈÎ¿ Û˘ÌÂÚ¿ÛÌ·Ù· Ô˘ ÚÔ¤Î˘„·Ó
·fi ÙË °ÂÓÈÎ‹ ∂ÎÏÔÁÔ·ÔÏÔÁÈÛÙÈÎ‹ ™˘Ó¤-
ÏÂ˘ÛË, Ë ÔÔ›· ‰ÈÂÍ‹¯ıË ÛÙÈ˜ 20 ºÂ‚ÚÔ˘-
·Ú›Ô˘ 2020. 

∏ ¿ÚÚËÎÙË Û¯¤ÛË ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ Ô˘
¤¯ÂÈ ‰ËÌÈÔ˘ÚÁËıÂ› ·Ó¿ÌÂÛ· ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
Î·È ÛÙ· Ì¤ÏË ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘, ·Ú·Ì¤ÓÂÈ
·ÎÏfiÓËÙË Î·È ÈÔ ÈÛ¯˘Ú‹ ·fi ÔÙ¤, Î¿ÙÈ
Ô˘ ÂÈ‚Â‚·ÈÒıËÎÂ ÂÚ›ÙÚ·Ó· ÛÙË °ÂÓÈÎ‹
™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË. O ¢ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ Î·È OÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜
·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2019, Î·ıÒ˜ Î·È Ô ÚÔ-
¸ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2020, „ËÊ›ÛÙËÎ·Ó ÌÂ Û˘-
ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·, ÁÂÁÔÓfi˜ Ô˘ Î·Ù·-
‰ÂÈÎÓ‡ÂÈ ÌÂ ÂÌÊ·ÙÈÎfi ÙÚfiÔ ÙËÓ ·Ô‰Ô¯‹
ÙÔ˘ ¤ÚÁÔ˘ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ ÂÎ Ì¤ÚÔ˘˜ ÙˆÓ
Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ.

∂ÈÚfiÛıÂÙ·, ÛÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË, ÔÈ
Û˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ „‹ÊÈÛ·Ó ˘¤Ú ÙË˜ ÚfiÙ·ÛË˜
Ô˘ Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÔ ÚÔÂ‰ÚÂ›Ô, ÁÈ· ‰ÈÂÍ·Áˆ-
Á‹ ÂÎÏÔÁÒÓ (30-31 ª·ÚÙ›Ô˘) ÌÂ Î¿ÏÂ˜, ÔÈ
ÔÔ›Â˜ ı· «ÙÔÔıÂÙËıÔ‡Ó» ÛÙËÓ ∞ı‹Ó· Î·È
ÛÙÈ˜ ¶ÂÚÈÊÂÚÂÈ·Î¤˜ ∂ÈÙÚÔ¤˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘.  

™˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ – ™˘Ó·‰¤ÏÊÈÛÛÂ˜,
∫·Ù¿ ÙËÓ ‰È¿ÚÎÂÈ· ÙË˜ °ÂÓÈÎ‹˜ ™˘Ó¤-

ÏÂ˘ÛË˜ Î·Ù·Ù¤ıËÎ·Ó ·fi„ÂÈ˜ Î·È ı¤ÛÂÈ˜,
·Ó·ÊÔÚÈÎ¿ ÌÂ ÙÔÓ ÙÚfiÔ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹˜ ÙˆÓ
ÂÎÏÔÁÒÓ. ∞˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË Î·È ÙÂÏÈÎÒ˜ ·Û¿ÛÙËÎÂ Ë ÏÂÈÔ„Ë-
Ê›· ÙˆÓ Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ, Â›Ó·È Ó· ‰ÈÂÍ¿ÁÔ˘ÌÂ
ÂÎÏÔÁ¤˜ ÌÂ ÓfiÌÈÌÔ ÙÚfiÔ Î·È Ó· ÌÏÔÎ¿-
ÚÔ˘ÌÂ ÂÓ ÙË ÁÂÓ¤ÛÂÈ ÙË˜, Î¿ıÂ ÚÔÛ¿ıÂÈ·
Î·Îfi‚Ô˘ÏˆÓ ÛÙÔÈ¯Â›ˆÓ Ó· ‰È·‚¿ÏÏÔ˘Ó ÙÔÓ

™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Ó· ÙÔÓ ÌÏ¤ÍÔ˘Ó Û’ ¤Ó· ·Ù¤Ú-
ÌÔÓÔ Î˘ÎÂÒÓ· ÂÚÈÂÙÂÈÒÓ.

™Â Î¿ıÂ ÂÚ›ÙˆÛË, ·˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ
ÛÙËÓ ·ÚÔ‡Û· Ê¿ÛË, Â›Ó·È Ó· ÂÈÎÚ·Ù‹ÛÂÈ
Ë ÂÓˆÙÈÎ‹ Î·È Û˘Ó·‰ÂÏÊÈÎ‹ ‰È¿ıÂÛË Î·Ù¿
ÙËÓ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹ ÙˆÓ ÂÎÏÔÁÒÓ. ∫˘Ú›·Ú¯Ô˜
ÁÓÒÌÔÓ·˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Î·È Û˘Ó¿Ì· ‰¤-
ÛÌÂ˘ÛË ·¤Ó·ÓÙ› Û·˜, Â›Ó·È Ë ÚÔ¿ÛÈÛË
ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜ ·ÍÈÔÈÛÙ›·˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘. ™’ ·˘Ùfi ‰ÂÓ Â›Ì·ÛÙÂ ‰È·ÙÂıÂÈÌ¤ÓÔÈ
Ó· Î¿ÓÔ˘ÌÂ ÙËÓ ·Ú·ÌÈÎÚ‹ ¤ÎÙˆÛË Î·È
·Ú·¯ÒÚËÛË. 

O ™‡ÏÏÔÁÔ˜, ¯¿ÚË ÛÙÔ ¤ÚÁÔ Î·È ÛÙÈ˜ ‰Ú¿-
ÛÂÈ˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ¯ÚfiÓÈ·,
Î·ıÈÂÚÒıËÎÂ ˆ˜ «‰‡Ó·ÌË» ÛÙÔ Û˘ÓÙ·ÍÈ-

Ô˘¯ÈÎfi Î›ÓËÌ·, ¤¯ÔÓÙ·˜ ·ÚÂÌ‚·ÙÈÎfi Ïfi-
ÁÔ Î·È ÚˆÙ·ÁˆÓÈÛÙÈÎfi ÚfiÏÔ. ∫·ı‹ÎÔÓ
fiÏˆÓ Ì·˜ Â›Ó·È Ó· Û˘ÓÂ¯›ÛÔ˘ÌÂ ÛÙËÓ ›‰È·
ÚfiÙ·, Ô˘ ¤¯ÂÈ-Î·È Ô˘‰Â›˜ Ú¤ÂÈ Ó· ÙÔ  ÍÂ-
¯Ó¿ÂÈ- ˆ˜ ‚·ÛÈÎ‹ Û˘ÓÈÛÙ·Ì¤ÓË ÙËÓ Î·ıË-
ÌÂÚÈÓ‹ ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÙÔ˘˜ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ‡-
¯Ô˘˜ Ù·¯˘‰ÚÔÌÈÎÔ‡˜ Û’ fiÏË ÙËÓ ¯ÒÚ·.

∞˘Ù‹ Ë ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÂÛ¿˜ ·ÔÙÂÏÂ›
ÙËÓ ÎÈÓËÙ‹ÚÈÔ ‰‡Ó·ÌË ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›ÎËÛË ÙÔ˘
™˘ÏÏfiÁÔ˘ Î·È ÙËÓ ˘Í›‰· ÁÈ· ÙÔ Ì¤ÏÏÔÓ.

§ÂÙÔÌ¤ÚÂÈÂ˜ ÁÈ· ÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË
ÛÙÈ˜ ÛÂÏ›‰Â˜ 6 ¤ˆ˜ 15

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÁÈ· ÙÔ Ò˜ ı· ‰ÈÂÍ·¯ıÔ‡Ó
ÔÈ ÂÎÏÔÁ¤˜ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 16

™ ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· Ó· ·Ú·ÛÙÂ› ÛÙË Û˘˙‹ÙËÛË- ÂÂÍÂÚÁ·Û›· ÙÔ˘ Ó¤-
Ô˘ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎÔ‡ ÌÂ ÙÔ˘˜ ÏÔÈÔ‡˜ ÎÔÈÓˆÓÈÎÔ‡˜ ÊÔÚÂ›˜, ÂÎÏ‹-

ıË Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘ Ì·˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜. O ÙÂÏÂ˘Ù·›-
Ô  ̃Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÈ̃  ·fi„ÂÈ̃  Î·È ÙÈ̃  ÚÔÙ¿ÛÂÈ̃  Ì·˜ ÁÈ· ÙÔ Ó¤Ô ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi
Î·È ‰Ë ÁÈ· ˙ËÙ‹Ì·Ù· fiˆ˜ Ë ¤ÓÙ·ÍË ÙÔ˘ ÂÈÎÔ˘ÚÈÎÔ‡ ÙÔ˘ ∂§∆∞ ÛÙÔÓ
Û˘ÓÔÏÈÎfi Â·Ó˘ÔÏÔÁÈÛÌfi.

∏ ÎÏ‹ÛË  ÙÔ˘ ÚÔ¤‰ÚÔ˘ Ì·˜ ÛÙË µÔ˘Ï‹  ·ÔÙÂÏÂ› ÛËÌ·ÓÙÈÎ‹ ÙÈ-
Ì‹ ÁÈ· ÙÔÓ ™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Û˘Ó¿Ì· ÙÚ·Ó‹ ·fi‰ÂÈÍË ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜
‰˘Ó·ÌÈÎ‹˜ Ô˘ ‰È·ı¤ÙÂÈ ÂÓÙfi˜ ÙÔ˘ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ˘¯ÈÎÔ‡ ÎÈÓ‹Ì·ÙÔ˜. 

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 5

O ÔÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜ Î·È ‰ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ ·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÂÁÎÚ›ıËÎ·Ó ÌÂ Û˘ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·

1Ë ™E§I¢A E§TA  27-02-20  22:14  ™ÂÏ›‰·1

Ενώ οι συνταξιούχοι και εν γέ-
νει οι πολίτες «γονατίζουν» από την 
ακρίβεια και τις ανατιμήσεις, γίνονται 
ταυτόχρονα μάρτυρες της μεθοδευ-
μένης υποβάθμισης του Δημόσιου 
συστήματος Υγείας με υπαιτιότητα της 
κυβέρνησης. 

Σαν να μην έφτανε λοιπόν το τε-
ράστιο κόστος που εμπεριέχει πλέον 
η καθημερινότητά μας, εξαιτίας της 
ακρίβειας που έχει εκτοξεύσει στα ύψη 
τις τιμές βασικών αγαθών και προϊό-
ντων, καλούμαστε να αντιμετωπίσου-
με και τη διάλυση των παρεχόμενων 
υπηρεσιών Υγείας. Η υγεία αποτελεί 
το υπέρτατο αγαθό, το οποίο πρέπει 
να αποδίδεται στους πολίτες χωρίς δι-
ακρίσεις και υπέρογκες επιβαρύνσεις.

Η κυβέρνηση με τις επιλογές της 
πράττει το ακριβώς αντίθετο. Χειρο-
τερεύει την κατάσταση στις δημόσιες 
υποδομές Υγείας και παραδίδει τους 
συνταξιούχους και τους ασφαλισμέ-
νους της χώρας μας, ακόμα περισσό-
τερο στο έλεος της ιδιωτικής υγείας.

Εμείς οι συνταξιούχοι αναγκαζό-
μαστε, πλέον, να βάλουμε το χέρι πιο 
βαθιά στην τσέπη για την πρόνοια 
και την αποκατάσταση της υγείας μας, 
ενώ την ίδια ώρα βλέπουμε να «βυ-
θίζεται» το επίπεδο των παρεχόμενων 
Υπηρεσιών Υγείας.

Η εικόνα που βιώνουμε όσοι επι-
σκεπτόμαστε τα νοσοκομεία είναι θλι-
βερή: ράντζα, ουρές και υπηρεσίες 
που παρέχονται σε άθλιες εργασιακές 

συνθήκες και εξαντλητικά ωράρια, 
από ένα προσωπικό αριθμητικά λι-
γότερο, κυριολεκτικά καμένο από την 
κούραση και με πενιχρούς μισθούς.

Η κυβέρνηση δίνει αυξήσεις στους 
διοικητές των νοσοκομείων αντί για 
τους γιατρούς με αποτέλεσμα αυτοί 
να αποχωρούν σωρηδόν από το ΕΣΥ.

Εικόνες και καταστάσεις που δεν 
συνάδουν με ένα σύγχρονο κράτος, 
το οποίο θέτει την Υγεία ως απόλυτη 
προτεραιότητα και αποδίδει εξαιρετι-
κές υπηρεσίες στους πολίτες του. 

Εμείς ως Σύλλογος αλλά και ισχυ-
ρή «φωνή» εντός του συνταξιουχικού 
κινήματος θέλουμε ένα ΕΣΥ που θα 
μας φροντίζει. Δεν έχουμε να πληρώ-

νουμε και γιατρούς, ενώ πληρώνου-
με ήδη 6% σε εισφορές. Η συμμετο-
χή μας είναι +25% στα φάρμακα και 
μας εμπαίζουν και με τα γενόσημα.

Για όλα αυτά τα σημαντικά ζητή-
ματα που άπτονται της Υγείας συγκε-
ντρωθήκαμε στις 13 Φεβρουαρίου 
στο κέντρο της Αθήνας και διατυπώ-
σαμε τα αιτήματα και τις θέσεις μας. 
Ο Σύλλογος μας έδωσε ηχηρό παρών 
στο Συλλαλητήριο που συνδιοργα-
νώσαμε με τις Συνεργαζόμενες Συ-
νταξιουχικές Οργανώσεις (ΣΕΑ), όπου 
χιλιάδες συνταξιούχοι ανταποκρίθη-
καν στο αγωνιστικό κάλεσμα.
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Η προσπάθεια της κυβέρνησης 
να παρουσιάσει μια εικονική πραγ-
ματικότητα σχετικά με τις αυξήσεις 
στις συντάξεις και την «ενίσχυση» 
του εισοδήματός μας, δεν πιάνει 
τόπο. Όπως θα διαβάσετε στην 
εφημερίδα μας, πολλοί είναι οι συ-
νάδελφοι που όχι μόνο δεν έλαβαν 
αυξήσεις – λόγω της προσωπικής 

διαφοράς- αλλά είδαν να μειώνε-
ται το πραγματικό τους εισόδημα.

Με την ακρίβεια να θεριεύει η 
ανάγκη για ενίσχυση των συνταξι-
ούχων είναι επιβεβλημένη. Η κυ-
βέρνηση κωφεύει, όμως ο Σύλλο-
γός μας διατρανώνει ξανά το πάγιο 
αίτημά του για επιστροφή της 13ης 
σύνταξης σε όλους τους συνταξι-

ούχους.
Με ημίμετρα και επιδόματα-ψί-

χουλα δεν πρόκειται να αλλάξει 
προς το καλύτερο η δυσμενής κα-
τάσταση στην οποία έχουν περιέλ-
θει οι συνταξιούχοι αλλά και η κοι-
νωνία γενικότερα. 

ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΙΚΈΣ ΟΙ ΈΠΙΛΟΓΈΣ ΤΗΣ ΚΥΒΈΡΝΗΣΗΣ

Διαλύουν την Υγεία, ταλαιπωρούν και 
εμπαίζουν τους συνταξιούχους

Να επιστραφεί η 13η σύνταξη – Να ενισχυθεί το εισόδημά μας!

Με μια Ματιά

Παρέμβαση της Διοίκησης  
για το επικουρικό μας

Αναδρομικά: Νέα θετική απόφαση 
για όσους κατέθεσαν αγωγή

σελ. 3 

σελ. 4 

Εκδηλώσεις του Συλλόγου 
σε όλη τη χώρα

Νέες πρωτοβουλίες για 
την αποζημίωση των συναδέλφων

σελ. 5 

σελ. 6 

Αναλυτικά στη σελίδα 3   

Αναλυτικά στη σελίδα 2   

Πολλά μέλη του Συλλόγου μας έδωσαν 
βροντερό παρών στο Συλλαλητήριο για την Υγεία

Γενική Συνέλευση του Συλλόγου
12 Μαρτίου ‘24
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Ενώ η ακρίβεια χτυπάει 
«κόκκινο» και οι ανατι-
μήσεις σε βασικά αγα-

θά και προϊόντα βρίσκονται 
στα ύψη, η κυβέρνηση χωρίς 
αιδώ και με περίσσιο θράσος, 
βρήκε την ώρα να πάρει πίσω 
χρήματα από εκατοντάδες χι-
λιάδες συνταξιούχους. 

Επικαλούμενη λάθη που 
έγιναν κατά τη χορήγηση των 
αυξήσεων 7,75% στις συ-
ντάξεις, τον Φεβρουάριο του 
2023, η κυβέρνηση θα δώσει 
μειωμένη σύνταξη σε περισ-
σότερους από 550.000 συντα-
ξιούχους με τη σύνταξη του 
Φεβρουαρίου.
Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι

Είναι πρόδηλο και το είχα-
με επισημάνει και πριν από πε-
ρίπου ένα χρόνο, ότι η κυβέρ-

νηση λειτούργησε με όρους 
ψηφοθηρίας δίνοντας αύξη-
ση στους συνταξιούχους. Και 
τώρα έρχεται-κατόπιν εορτής- 
με άλλοθι την… εκ παραδρο-
μής  διπλή αύξηση που δόθη-
κε σε μια κατηγορία 550.000 
συνταξιούχων, να πάρει πίσω 
και εφάπαξ μέσα σε ένα μήνα, 
τα χρήματα που έλαβαν.

Ντροπή και αίσχος αποτε-
λεί αυτή η απόφαση της κυ-
βέρνησης την οποία εκτελεί 
ο ΕΦΚΑ. Δεν λογαριάζουν τα 
τεράστια οικονομικά προβλή-
ματα και τις δυσχέρειες που 
έχει προκαλέσει η ακρίβεια 
στους συνταξιούχους, όπου 
ακόμη και το ένα ευρώ είναι 
πολύτιμο προκειμένου να 
ανταπεξέλθουν στις υποχρε-
ώσεις τους.

Δεν τους καίγεται καρφί 
και μας κοροϊδεύουν χωρίς 
ίχνος ντροπής!!!

Ο ΕΦΚΑ εξέδωσε διευ-
κρινιστική ανακοίνωση όπου 
αναφέρει, μεταξύ άλλων τα 
εξής:

«Στο πλαίσιο ρύθμισης της 
οικονομικής εκκρεμότητας 
που είχε δημιουργηθεί Μάρ-

τιο του 2023, με την αστοχία 
από την ανάδοχο εταιρεία, ως 
προς τα ποσά των συντάξεων 
που προπληρώθηκαν στα τέλη 
Φεβρουαρίου 2023 σε 572.000 
συνταξιούχους η Διοίκηση του 
e-ΕΦΚΑ ενημερώνει ότι με 
την καταβολή της σύνταξής 
Φεβρουαρίου 2024 –που θα 
καταβληθεί τέλος Ιανουαρίου 

2024, θα ολοκληρωθεί η δι-
αδικασία συμψηφισμού των 
επιπλέον ποσών που καταβλή-
θηκαν λανθασμένα στους τρα-
πεζικούς λογαριασμούς των 
ανωτέρω».
Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι

Πέντε χρόνια γινόμαστε 
μάρτυρες και ταυτόχρονα τα 
θύματα αλλεπάλληλων λα-
θών του ΕΦΚΑ. Πού θα πάει 
αυτή η κατάσταση;

Από την άλλη η κυβέρ-
νηση θα πρέπει να ανα-
λογιστεί ότι τέτοιου είδους 
μειώσεις-«αφαιμάξεις» δεν 
πρέπει να γίνονται μέσα σε 
ένα μήνα, αλλά πιο σταδιακά, 
διότι οι συνταξιούχοι δεν το 
αντέχουν.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι
για μία ακόμη φορά η κυ-

βέρνηση πανηγυρίζει για την 
εικονική πραγματικότητα που 
δημιουργεί, προσφέροντας 
καθρεφτάκια στους ιθαγενείς.

Με τον πρωθυπουργό 
Κυριάκο Μητσοτάκη να πα-
νηγυρίζει για τη θέση που του 
έδωσε ο Economist, την ώρα 
που εμείς οι συνταξιούχοι 
βρεθήκαμε μπροστά σε μια 
νέα ψυχρολουσία.

Η αύξηση που μας είχε 
υποσχεθεί η κυβέρνηση δεν 
ήταν μόνον ψίχουλα αλλά και 
πετσοκομμένη. Έτσι λοιπόν 
μπροστά στα ΑΤΜ, η πλει-
ονότητα των συνταξιούχων 
είδε τις καταβολές Ιανουαρίου 
αυξημένες έως το ιλιγγιώδες 
ποσό των 21,6 ευρώ!

Με απλά λόγια, όχι απλά 
δεν πήραμε ουσιαστικές 
αυξήσεις αλλά ούτε καν κα-
λύφθηκε ο πληθωρισμός και 
φυσικά η τεράστια ακρίβεια 

που αντιμετωπίζουμε.
Σύμφωνα με τα επίσημα 

στοιχεία το 77% των συντα-
ξιούχων λαμβάνει κάτω από 
1.000 ευρώ το μήνα. Όσοι 
εξ αυτών δεν είχαν «προσω-
πική διαφορά» δηλαδή δεν 
ήταν παλαιοί συνταξιούχοι 
που αποκλείστηκαν από την 
αναπροσαρμογή έλαβαν την 
αύξηση του 3%, στην καλύ-
τερη περίπτωση ονομαστικά 
30 ευρώ (πάνω στα 1000) που 
και αυτά είχαν παρακρατή-
σεις.

Ένα 6% παρακράτηση 
υπέρ της Υγείας (ΕΟΠΥΥ) 
αλλά και φόρος 22% (για 
ετήσιο εισόδημα άνω των 
10.000 ευρώ.

Έτσι αν κάποιος λαμβάνει 
σύνταξη 1000 ευρώ έλαβε 
αύξηση μόλις 21,6 ευρώ!

• Εννοείται πως όσοι 
συνταξιούχοι κάτω ή πάνω 
από τα 1000 ευρώ βρίσκονται 
σε προσωπική διαφορά, δεν 

έλαβαν καμία αύξηση.
• Όσοι λαμβάνουν σύ-

νταξη έως 700 ευρώ πήραν 
και προσαύξηση ένα εφάπαξ 
επίδομα 150 ευρώ όταν πέρσι 
είχαν πάρει 250!

Επίσης:
• Όσοι είχαν «προσω-

πική διαφορά» και μηνιαίας 
αποδοχές (Νοέμβριο 2023) 
έως 700 ευρώ έλαβαν εφάπαξ 
επίδομα 200 ευρώ (16,6 ευρώ 
το μήνα)

• Οι παλαιοί συνταξι-
ούχοι με ποσά από 700 έως 
και 1.100 το μήνα εισέπραξαν 
150 ευρώ (12,5 το μήνα).

• Όσοι είχαν «προσω-
πική διαφορά» με μηνιαί-
ες αποδοχές από 1.100 έως 
1.600 πήραν εφάπαξ 100 
ευρώ (8,3 το μήνα) στη διάρ-
κεια του 2024.

• Γα μεγαλύτερες των 
1.600 ευρώ συντάξεις, καθώς 
και για «προσωπική διαφο-
ρά» μικρότερη των 10 ευρώ, 

δεν δόθηκε καμία ενίσχυση 
(υπολογίζονται σε 150.000 δι-
καιούχους).

• Περισσότερες από 1,3 
εκ. επικουρικές συντάξεις δεν 
αναπροσαρμόστηκαν.

• Ακόμη και όσοι πή-
ραν αύξηση, αλλά είχαν 
ονομαστική (κύρια) σύντα-
ξη πάνω από 1.400 ευρώ, 
λόγω της Εισφοράς Αλλη-
λεγγύης-ΕΑΣ, συν την εισφο-
ρά Υγείας και τον φόρο, τους 
παρακρατήθηκε από το 31% 
έως και το 51% της ονομαστι-
κής αναπροσαρμογής. Όπως 
οι συντάξεις στην περιοχή κο-
ντά στα 1.700 ευρώ.

Αυτή είναι η πραγματι-
κότητα για την κυβέρνηση 
Μητσοτάκη. Aνθρακας ο θη-
σαυρός των αυξήσεων στους 
συνταξιούχους μπροστά στην 
ακρίβεια, τον πληθωρισμό 
στα τρόφιμα, στα νοίκια, στα 
δάνεια και τα επιτόκια, στο 
ρεύμα, στα καύσιμα.

Ντροπή στην κυβέρνηση! 
Παίρνει πίσω χρήματα από τους συνταξιούχους

Ρεπορτάζ - Δράσεις

ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ 
ΑΓΩΝΑΣ
Εφημερίδα

του ΠΣΣ-ΕΛΤΑ

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Πρόεδρος: 
Γιώργος Πεπόνης

Αντιπρόεδρος:
Ηλίας Κουτρούλης 

Γενικός Γραμματέας: 
Αναστάσιος Γεωργιάδης

Ταμίας: 
Γιώργος Γεωργιόπουλος

Ειδικός Γραμματέας: 
Ιωσήφ Δόμβρος

Μέλη: 
Νίκος Θωμόπουλος, 
Ιωάννης Μπακάρας, 

Χρήστος Κοντός, 
Θεόδωρος Τζιαμπάζης

Υπεύθυνος Έκδοσης:
Γιώργος Πεπόνης

 Τηλ: 210-3847811 
210-3824029

Fax: 210-3847812

Δεν τους καίγεται καρφί και μας κοροϊδεύουν χωρίς ίχνος ντροπής

Η κοροϊδία με τις αυξήσεις των συντάξεων
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Μεγάλη σε συμμε-
τοχή και ισχυρή 
σε παλμό ήταν η 

συγκέντρωση για την Υγεία, 
που διοργάνωσαν οι Συνερ-
γαζόμενες Συνταξιουχικές 
Οργανώσεις και συμμετείχε ο 
Σύλλογός μας. 

Μετά τη συγκέντρωση οι 
συνταξιούχοι, ανάμεσα στους 
οποίους ήταν και μέλη του 
Συλλόγου μας, πραγματοποί-
ησαν πορεία διαμαρτυρίας 
προς το υπουργείο Υγείας.

Εκ των βασικών ομιλητών 
στο Συλλαλητήριο ήταν ο 
πρόεδρος του Συλλόγου μας 
Γιώργος Πεπόνης, ο οποίος 
αναφέρθηκε στις δομικές πα-
θογένειες της Υγείας και στην 
προσπάθεια της κυβέρνησης 
να παραδώσει στους ιδιώτες 
το Ε.Σ.Υ.

Ακολουθεί η τοποθέτηση 
του προέδρου:

Καλημέρα αγαπητοί συνά-
δελφοι

Το ζήτημα της δημόσιας 
υγείας μας ενώνει όλους. Εί-
ναι δημόσιο αγαθό και μάλι-
στα υπέρτατο. 

Η πανδημία μας έδειξε ότι, 
λόγω και της ηλικίας μας, εί-
μαστε ευάλωτοι. Μας χτύπη-
σε κατακέφαλα και χιλιάδες 
συνάδελφοί μας χάθηκαν 
πρόωρα. Πολλαπλάσιοι βέ-
βαια σώθηκαν παρά τα προ-
βλήματα του δημόσιου συ-
στήματος υγείας,

Ωστόσο η κυβέρνηση δεν 
ξέχασε το νεοφιλελεύθερο 
πρόγραμμά της. Μπορεί να 
κοντοστάθηκε με την πανδη-
μία αλλά τώρα, μετά και το 
41%, τρέχει ακάθεκτη στη δι-
άλυση του ΕΣΥ, ισχυριζόμενη 
μάλιστα ότι θα το κάνει κα-
λύτερο. Αντί γι’ αυτό, όμως, 
ζούμε σήμερα μια ζοφερή κα-
τάσταση χωρίς να υπερβάλ-
λουμε. 

Ράντζα, ουρές και υπηρε-
σίες που παρέχονται, σε άθλι-
ες εργασιακές συνθήκες και 
εξαντλητικά ωράρια, από ένα 
προσωπικό αριθμητικά λιγό-
τερο, κυριολεκτικά καμένο 
από την κούραση και με πενι-
χρούς μισθούς.

 Η κυβέρνηση δίνει αυξή-
σεις στους διοικητές των νο-

σοκομείων αντί για τους για-
τρούς με αποτέλεσμα αυτοί 
να αποχωρούν σωρηδόν από 
το ΕΣΥ

Την προηγούμενη περίο-
δο η κυβέρνηση μας δούλεψε 
με τους προσωπικούς οικογε-
νειακούς γιατρούς κάτι που 
ιδιαίτερα για μας τους συντα-
ξιούχους ήταν αυταπάτη.

Κάθε τόσο στήνουν επι-
κοινωνιακά σόου ο πρωθυ-
πουργός με τους εκάστοτε 
υπουργούς ενώ κλείνουν την 
πόρτα του δημόσιου συστή-
ματος όπως το ξέρουμε και το 
οδηγούν στην κατάρρευση 
πριν το ξεπούλημα. 

Παράλληλα βέβαια ενι-
σχύουν με κάθε τρόπο την 
κερδοφορία των μεγάλων 
ομίλων για την Υγεία, όπως 
έχουν υπερκέρδη τα δύο 
διυλιστήρια, τέσσερις πέντε 
επιχειρήσεις που ασχολού-
νται με την ενέργεια, τέσσερις 
συστημικές τράπεζες και τα 
σούπερ μάρκετ, που στα δύ-
σκολα της πανδημίας έβγα-
λαν την ουρά τους απέξω. 
Την ίδια στιγμή που για τους 

συνταξιούχους ποτέ δεν βρέ-
θηκε δημοσιονομική δυνατό-
τητα, κάτι που ισχύει και για 
το ΕΣΥ.

Με τις ενέργειές τους οδη-
γούν το ΕΣΥ στον ιδιωτικό 
δρόμο και μάλιστα με διάφο-
ρα κόλπα αντί να αυξήσουν 
το εισόδημα των υγειονο-
μικών, τους προτρέπουν να 
δουλέψουν, με κάποια αμοι-
βή στα απογευματινά χει-
ρουργεία. 

Το σχέδιό τους προβλέ-
πει ότι όποιος έχει λεφτά θα 
χειρουργείται. Η λίστα θα 
παρακάμπτεται. Οι μη έχοντες 
θα είναι στο φτωχοκομείο 
και ας έχουν καρκίνο που 
καλπάζει, θα περιμένουν. 

Εμείς, συναδέλφισσες και 
συνάδελφοι τι θέλουμε; Θέ-
λουμε ένα ΕΣΥ που θα μας 
φροντίζει. Δεν έχουμε να 
πληρώνουμε και γιατρούς. 
Πληρώνουμε τους φόρους. 
και πάνω από τους φόρους  
6% υπέρ υγείας συν συμ-
μετοχή στα φάρμακα και τις 
εξετάσεις που για πολλούς 
υπερβαίνει και το 10%.

Τελειώνοντας θέλω να το-
νίσω ότι τα δικαιώματα των 
ασθενών ταυτίζονται, πάνε 
χέρι χέρι με αυτά των εργα-
ζόμενων στο ΕΣΥ. Η υπο-
στήριξη και η ενίσχυση του 
δημόσιου συστήματος υγείας 
είναι μονόδρομος και για μας 
τούς συνταξιούχους πρέπει, 
όπως πολύ σωστά το κάνει 
η συντονιστική μας επιτροπή, 
να είναι πάντα σε προτεραιό-
τητα.

Σας ευχαριστώ με μόνη 
ευχή για σήμερα να έχουμε 
υγεία. 

Νέα επιστολή στην 
υπουργό Εργασίας Δό-
μνα Μιχαηλίδου με αντι-
κείμενο το επικουρικό μας, 
απέστειλε η Διοίκηση του 
Συλλόγου.

Η επιστολή έχει ως εξής:
«Κυρία υπουργέ,
Σας οχλούμε ξανά, 

μέσω αυτής της επιστολής, 
για να σας υπενθυμίσουμε 
ότι η προηγούμενη ηγεσία 
του υπουργείου Εργασίας 
έχει «κλειδώσει» - αποφα-
σίσει ραντεβού με τη διοί-
κηση του Συλλόγου μας, 
με θέμα την επικουρική 
σύνταξη των συναδέλφων 

μας ταχυδρομικών που συ-
νταξιοδοτήθηκαν μέχρι και 
τις 31/12/2014. 

Σας υπενθυμίζουμε τα 
εξής:

• Το θέμα του επι-
κουρικού το συζητήσαμε 
κατ’ ιδίαν με τον προκά-
τοχό σας κ.Γεωργιάδη, ο 
οποίος μας διατύπωσε τη 
βούλησή του για αποκα-
τάσταση της αδικίας που 
έχουν υποστεί οι συνάδελ-
φοι μας. 

• Επίσης ο Γεν.Γραμ-
ματέας του Συλλόγου μας, 
μετά από συνεννόηση 
με τους στενούς συνερ-

γάτες του υφυπουργού 
κ.Τσακλόγλου, αιτήθηκε 
και έκλεισε συνάντηση, η 
οποία έχει καταχωρηθεί - 
πάρει πρωτόκολλο από τη 
γραμματεία του υπουργείο.

Όπως σας επισημά-
ναμε στην προηγούμενη 
επιστολή, αιτούμαστε την 
ένταξη των συναδέλφων 
μας συνταξιούχων, που 
έλαβαν επικουρική σύντα-
ξη πριν το 2015, στον υπο-
λογισμό  που γίνεται για 
όλους τους συνταξιούχους 
του ΕΤΕΑΕΠ.

Τονίζουμε ότι οι εισφο-
ρές των συνταξιούχων 

ΕΛΤΑ, παλιών (προ του 
2015) και νέων, ήταν ίδιες 
(3% για τον εργαζόμενο 
και 3% για τον εργοδότη), 
ωστόσο  οι απολαβές τους 
από την επικουρική σύ-
νταξη, δεν είναι ισόποσες, 
αδικώντας κατάφορα τους 
προ του 2015 συνταξιού-
χους.

Η διαμορφωθείσα κα-
τάσταση είναι καραμπινάτη 
αδικία για τους εν λόγω 
συνταξιούχους ταχυδρο-
μικούς, καθώς παραβιά-
ζεται η αρχή της ισότητας, 
της ισονομίας αλλά και της 
αναλογικότητας, που είναι 

βασικός «κανόνας» του 
ασφαλιστικού συστήματος.

Με δεδομένο ότι όλοι, 
παλιοί και νέοι συνταξιού-
χοι, «ανήκουμε» στο ΕΤΕ-
ΑΕΠ, ζητάμε να ενταχθεί η 
επικουρική σύνταξη όλων 
των συνταξιούχων του 
ΕΛΤΑ στο Ενιαίο Ταμείο και 
να υπολογίζεται όπως συμ-
βαίνει μ’ όλες τις επικουρι-
κές συντάξεις.

Για όλα τα παραπάνω, 
λοιπόν, ζητάμε από εσάς 
να ορίσετε συγκεκριμένη 
ημερομηνία για τη συνά-
ντηση και επιτέλους αυτή 
να πραγματοποιηθεί.»

Μεγάλη συμμετοχή στο Συλλαλητήριο για την Υγεία
 Δηλώσεις του προέδρου

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Εκδόθηκε
η πρώτη δικαστική

απόφαση που
πληρώνεται από

το πρώην ΤΑΠ-ΟΤΕ

Νέα παρέμβαση στο υπουργείο Εργασίας για το επικουρικό μας

ΕΠΙ ΤΟΥ 

ΠΙΕΣΤΗΡΙΟΥ

Ταφόπλακα 
στη Δημόσια 
Υγεία

Με απόφαση του 
υπουργού Υγείας, 
θα πληρώνουμε τα 
απογευματινά χει-
ρουργεία από 500 
έως 2.000 Ευρώ!
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Η ώρα της δικαίωσης 
για όσους κατέθεσαν αγω-
γή για τα αναδρομικά που 
αφορούν τις περικοπές στα 
δώρα και τις επικουρικές 
συντάξεις, πλησιάζει! Σύμ-
φωνα με πληροφορίες που 
διέρρευσαν και στον Τύπο, 
«ξεμπλοκάρουν» μέσω του 
Νομικού Συμβουλίου του 
Κράτους, οι πληρωμές για 
τα αναδρομικά των συντα-
ξιούχων από επιστροφές 
11μηνου για δώρα και επι-
κουρικές συντάξεις. 

Με γνωμοδότησή του 
προς τον ΕΦΚΑ, το Νομι-
κό Συμβούλιο δίνει εντολή 
πληρωμής με αναδρομι-
κά 800 ευρώ, 3.371 ευρώ 
και 1.575 ευρώ σε συντα-

ξιούχους που κέρδισαν τις 
επιστροφές με πρωτόδικη 
δικαστική απόφαση. Στην 
εισήγηση του ΝΣΚ αναγνω-
ρίζει καθολικά και χωρίς 
καμιά επιφύλαξη ότι οι συ-
νταξιούχοι δικαιούνται να 
πάρουν πίσω τις μειώσεις 
που τους επιβλήθηκαν για 
διάστημα 11 μηνών σε κύ-
ριες και επικουρικές αλλά 
και στα δώρα κύριων και 
επικουρικών συντάξεων. 

Η γνωμοδότηση του ΝΣΚ 
διαφοροποιείται σε σχέση 
με προηγούμενες καθώς 
δεν εγείρει απολύτως κα-
μία αμφιβολία για την εκτέ-
λεση της δικαστικής από-
φασης και όπως αναφέρει 
«κατά της υπό κρίση απο-

φάσεως δεν υφίσταται βά-
σιμος λόγος για την άσκηση 
ένδικων μέσων». 

To ΝΣΚ αναφέρει προς 
τον ΕΦΚΑ ότι πρέπει να πλη-
ρώσει τα αναδρομικά και να 
μην ασκήσει έφεση κατά της 
απόφασης γιατί δεν πρό-
κειται να αλλάξει. Σε πρώ-
τη φάση οι επιστροφές θα 
πρέπει να καταβληθούν με 
διαδικασίες εξπρές σε περί-
που 370.000 συνταξιούχους 
που έχουν εκκρεμείς δίκες 
οι οποίες νομοτελειακά θα 
είναι υπέρ τους, καθώς όλα 
τα δικαστήρια αναγνωρί-
ζουν ότι τα αναδρομικά των 
συνταξιούχων «υπαγορεύο-
νται» από τις αποφάσεις του 
Συμβουλίου της Επικράτειας 

που είναι αμετάκλητες.
Με βάση αυτή την γνω-

μοδότηση, ανοίγει διάπλα-
τα ο δρόμος της έμπρακτης 
δικαίωσης των συναδέλ-
φων, που ακολούθησαν τις 
συμβουλές της Διοίκησης 
του Συλλόγου και κατέθε-

σαν αγωγή.
Ως Διοίκηση, καλούμε 

για μια ακόμη φορά την 
κυβέρνηση να δώσει τα 
αναδρομικά σε όλους τους 
συνταξιούχους. Χωρίς εξαι-
ρέσεις και αποκλεισμούς!

Αναδρομικά: Το Νομικό Συμβούλιο του Κράτους μας δικαιώνει!

Κατάργηση και όχι εξαπάτηση με την εισφορά αλληλεγγύης

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Με αφορμή τα ερωτήματα 
και τους προβληματισμούς 
που μας κατέθεσαν πολλοί 
συνάδελφοι που δεν έλαβαν 
ή έλαβαν πολύ μικρότερη 
σύνταξη από αυτή που ανέ-
μεναν, επανερχόμαστε παρέ-
χοντας γενικές διευκρινήσεις 
για το θέμα της εισφοράς αλ-
ληλεγγύης (ΕΑΣ).

Την εισφορά αλληλεγγύ-
ης την πληρώνουμε εμείς 
οι συνταξιούχοι με σκοπό 
να ενισχύουμε τους νέους 
εργαζόμενους και να δημι-
ουργήσουμε ένα κουμπάρα 
ασφαλείας για αυτούς, σε 
μελλοντικές δύσκολες συν-
θήκες που θα αντιμετωπί-
σουν τα ασφαλιστικά ταμεία. 
Η κυβέρνηση, όμως, όταν 
έδωσε το επικουρικό στα χέ-
ρια των ιδιωτών,  φρόντισε 
να ξεχαστεί ότι η αλληλεγγύη 
πρέπει να είναι αμφίπλευρη, 
κάτι που σημαίνει πως και 
οι συνταξιούχοι πρέπει να 
ωφελούνται από τις εισφο-
ρές των εργαζομένων.

Αυτό όμως που επιβλή-
θηκε και επικράτησε ως κοι-

νωνικός αυτοματισμός από 
κυβερνητικές αποφάσεις και 
προπαγάνδα από τα φίλια 
ΜΜΕ, είναι ότι οι νέοι δεν 
μπορούν να πληρώνουν για 
μας τους συνταξιούχους. 

Η εισφορά αλληλεγγύ-
ης (ΕΑΣ), θεσπίστηκε από το 
πρώτο Μνημόνιο (2010) και 
είναι μια κατ’ εξοχήν μνημο-
νιακή κράτηση που διατηρεί-
ται ακόμα.

Επιβάλλεται σε συντα-
ξιούχους με κύρια σύνταξη 
ή και άθροισμα κύριων συ-
ντάξεων που υπερβαίνει τα 
1.400 ευρώ (από 3 έως 14%). 
Η κράτηση αυτή επιβάλλεται 
επίσης και στα επικουρικά 
που υπερβαίνουν τα 300 
ευρώ (από 3% έως 10%).

Οι κρατήσεις ξεκινούν 
από 3% και αλλάζουν ανά 
300 ευρώ σύνταξης, ενώ επι-
βάλλονται στο σύνολο της 
σύνταξης ως εξής:

• €1.400 – €1.700: Η 
κράτηση είναι 3%,σε όλο το 
ποσό.

• €1.700,01 – €2.000: 
Η κράτηση είναι 6%,επίσης 

σε όλο το ποσό.
• €2.000,01 – €2.300: 

Η κράτηση σε όλο το ποσό
είναι 7%.
• €2.300,01 – €2.600: 

Η κράτηση είναι 9%.
• €2.600,01 – €2.900: 

Η κράτηση είναι 10%.
• €2.900,01 – €3.200: 

Η κράτηση είναι 12%.
• €3.200,01 – €3.500: 

Η κράτηση είναι 13%.
• €3.500,01 και άνω: 

Η κράτηση είναι 14%, πάντα 
σε όλο το ποσό.

Η κράτηση αυτή συνει-
σφέρει συνολικά στον κου-
μπαρά αλληλεγγύης γενεών 
(ΑΚΑΓΕ) περισσότερα από 
700 εκατ.ευρώ τον χρόνο. 
Εκτιμάται ότι μαζί με τα ποσά 
που τοποθετεί και ο ΕΦΚΑ 
στον κουμπαρά, τα συνολικά 
έσοδα έχουν ξεπεράσει τα 10 
δισ.ευρώ. 

Αυτό το ποσό φορολογεί-
ται διπλά και πετσοκόβει τις 
αυξήσεις σε σημείο, μάλιστα, 
που τις μηδενίζει. Ειδικά σ’ 
αυτούς που οι συντάξεις τους 
ήταν λίγο κάτω από 1.400, 

1.700 και 2.000 ευρώ κτλ.
Υπάρχουν χαρακτηριστι-

κά παραδείγματα, όπως το 
παρακάτω που αφορά την 
πρώτη κλίμακα των 1.400 
ευρώ, που προκύπτει από 
την τελευταία αύξηση του 
3%.

Συνάδελφος που έπαιρνε 
1.395 ευρώ, με την αύξηση 
του 3% που έλαβε, η σύντα-
ξή του ανήλθε στα 1.436,85. 
Έτσι έφτασε στην κράτηση 
ΕΑΣ της πρώτης κλίμακας με 
το 3%. Η αύξηση που «παίρ-
νει» είναι 41,85 ευρώ, αλλά 
λόγο της ΕΑΣ η σύνταξή του 
επιστρέφει στα 1.400 ευρώ. 
Έτσι το όφελος του θα είναι 
μόλις 5 ευρώ.

Πρακτικά η αύξηση μη-
δενίζεται εξαιτίας της ΕΑΣ.

Το ίδιο συμβαίνει και 
με τις υπόλοιπες κλίμακες 
(1.400, 1.700, 2.000 κτλ).

Το αίτημα του Συλλόγου 
και συνολικά του συνταξιου-
χικού κινήματος είναι αυτή 
η μνημονιακή κράτηση να 
καταργηθεί, για δύο λόγους. 
Πρώτον έχουν συγκεντρωθεί 

πολλά χρήματα στον ΑΚΑΓΕ 
και τα κυβερνητικά επιχει-
ρήματα δεν ευσταθούν και 
δεύτερον διανύουμε εποχή 
δυσβάσταχτης ακρίβειας και 
κάθε ευρώ είναι σημαντικό 
και αναγκαίο ακόμη για να 
ζήσουμε.

Αντί για την κατάργηση, 
όμως, κυκλοφορούν διάφο-
ρα σενάρια τα οποία έχουν 
ως κοινή συνισταμένη τη δι-
ατήρηση του μέτρου που θα 
εισφέρει στον ΑΚΑΓΕ τα ίδια 
ή σχεδόν τα ίδια ποσά.

Γι’ αυτό ένα δρόμο, μια 
επιλογή έχουμε, να κρατάμε 
ψηλά στην ατζέντα των δι-
εκδικήσεών το ζήτημα της 
ΕΑΣ. Επιμένουμε και θα αγω-
νιστούμε για  την κατάργησή 
της.
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Όπως κάθε χρόνο έτσι 
και φέτος ο Σύλλογος πραγ-
ματοποίησε εκδηλώσεις 
κοπής πρωτοχρονιάτικης 
πίτας σε όλη την Ελλάδα. 
Η συμμετοχή των συνα-
δέλφων ήταν εντυπωσια-
κή στις εκδηλώσεις ανά την 
επικράτεια, ενώ για πρώτη 
φορά έγινε κοπή πίτα στις 
νεοϊδρυθείσες επιτροπές 
στα Χανιά και στην Αλεξαν-
δρούπολη.

Τελευταίος σταθμός 
αποτέλεσε η Αθήνα, όπου 
σε μια κατάμεστη αίθουσα 
με εκατοντάδες συναδέλ-
φους, ο Σύλλογος έκοψε 
την πρωτοχρονιάτικη πίτα.

Ο πρόεδρος του Συλλό-
γου Γιώργος Πεπόνης δή-
λωσε μεταξύ των άλλων:

Καλημέρα και καλώς 
ανταμώσαμε αγαπητοί συ-
νάδελφοι - συναδέλφισσες.

Σας καλωσορίζω για λο-
γαριασμό όλων των μελών 
του Δ.Σ. στη σημερινή μας 
εκδήλωση και όλοι μαζί ευ-
χαριστούμε τους καλεσμέ-
νους για την ανταπόκριση 
τους στο κάλεσμα μας.

Σήμερα θα γλεντήσουμε 
και λέω σήμερα γιατί έχει 
λιγοστέψει αν δεν έχει εξα-
λειφθεί για μας αυτή η δυ-
νατότητα.

Δυσκολευόμαστε αγα-

πητοί συνάδελφοι πάρα 
πολύ και μας κακοφαίνε-
ται. Δεν το περιμέναμε μετά 
από τα τρία μνημόνια που 
πετσόκοψαν τις συντάξεις 
τα τελευταία μεταμνημονια-
κά χρόνια να είναι χειρότε-
ρα για μας. 

Τώρα που με την κα-
ταιγίδα της ακρίβειας βγά-
ζουμε δε βγάζουμε με τη 
σύνταξη το μισό μήνα περι-
μέναμε να δούμε πραγματι-

κές αυξήσεις που τις έχουμε 
ανάγκη, αλλά μάταια. 

Για μας δεν υπάρχει, μας 
λένε δημοσιονομική δυνα-
τότητα. Την ίδια ώρα έχου-
με διπλή αισχροκέρδεια 

από τους επιχειρηματίες και 
το ίδιο το κράτος. Από τη 
μια 2 διυλιστήρια, 4-5 εται-
ρείες ενέργειας, 4 τράπεζες 
και τα σούπερ μάρκετ έβγα-
λαν πολύ πάνω από 10 δις 
και από την άλλη το ίδιο το 
κράτος γέμισε τα ταμεία με 
το σταθερό Φ.Π.Α. σε όλα 
τα υπερτιμημένα είδη. 

Η κυβέρνηση αδιαφο-
ρεί πλήρως για τους συ-
νταξιούχους. 

Ένα εκατομμύριο συ-
νάδελφοί μας δεν έλαβαν 
ούτε την αύξηση του 3% 
είτε γιατί έχουν προσωπική 
διαφορά, μια προσωπική 
διαφορά που η Ν.Δ. έλεγε 

ότι θα καταργήσει είτε γιατί 
σκόνταψαν στους κόφτες ει-
σφοράς αλληλεγγύης.

Θα μου πείτε τι να πε-
ριμένεις από αυτούς που 
φτάσανε εν ψυχρώ να μας 
αφαιρέσουν και αυτήν την 
κουτσουρεμένη 13 η σύ-
νταξη που και οι ίδιοι εί-
χαν ψηφίσει, ακριβώς με 
το πρόσχημα ότι ήταν κου-
τσουρεμένη.

Περισσότερα θα πούμε 

και διάλογος θα γίνει στη 
Γενική μας συνέλευση στις 
12 Μάρτη στο «ΤΙΤΑΝΙΑ».

Σας ευχαριστούμε πολύ 
και πάμε τώρα να κόψουμε 
την πίτα μας.

Εκδηλώσεις σε όλη την Ελλάδα

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Με αποδείξεις ο Σύλλογος δεν είναι μόνο για τους Αθηναίους
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1. Καβάλα • 2. Πάτρα • 3. Αθήνα • 4. Ηράκλειο • 5. Χανιά • 6. Αγρίνιο • 7. Λαμία • 8. Κοζάνη • 9. Λάρισα • 10. Θεσσαλονίκη
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Νέα επιστολή στον 
υπουργό Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης Δη-
μήτρη Παπαστεργί-
ου, για το μείζον θέμα 
της αποζημίωσης των 
συναδέλφων μας, 
απέστειλε η Διοίκηση 
του Συλλόγου.

Η επιστολή έχει 
ως εξής:

Κύριε υπουργέ,
Επανερχόμαστε με 

νέα επιστολή για να 
υπενθυμίσουμε ότι 
δεν έχετε ανταποκρι-
θεί στο αίτημά μας 
για κατ’ ιδίαν συ-
νάντηση, προκειμέ-
νου να συζητήσουμε 
εκτενώς το ζήτημα της 
αποζημίωσης συνα-
δέλφων ταχυδρομι-
κών.

Σας υπενθυμίζου-
με ότι ο Σύλλογός μας 

εκπροσωπεί 11.000 
συνταξιούχους  ταχυ-
δρομικούς και μεταξύ 
αυτών 700 συναδέλ-
φους που αντιμετωπί-
ζουν ένα μείζον πρό-
βλημα που άπτεται 
της δικαιοδοσίας σας.

Η μεγάλη αδικία 
που υφίστανται οι 
700 συνάδελφοί μας, 
αφορά την αποζημίω-
ση που δικαιούνται 
με βάση τον αντίστοι-
χο όρο της ΣΣΕ και 
υλοποιούνταν χωρίς 
κανένα πρόβλημα και 
από όλες διαχρονικά 
τις διοικήσεις. Η προ-
ηγούμενη Διοίκηση 
με απόφαση της στις 
13.3.20,προχωρησε 
στην περικοπή κατά 
το ήμισυ της απο-
ζημίωσης και μάλι-
στα αναδρομικά από 

1.1.2019.
Πρόκειται για κα-

τάφορη αδικία, και 
άνιση μεταχείριση. 

Η προηγούμενη 
διοίκηση του ΕΛΤΑ, 
η οποία έφυγε κακήν 
κακώς, δεν καταδέ-
χθηκε να μας δεχθεί. 
Φαίνεται πως σκοπός 
της ήταν να μοιράσει 
αλλού τα χρήματα 

που υφάρπαξε από 
τους συναδέλφους. Η 
τωρινή διοίκηση που 
δείχνει ότι κατανοεί 
το πρόβλημα και το 
δίκαιο του αιτήματός 
μας, δεν μπορεί να 
τα δώσει. Δεσμεύε-
ται, βεβαίως, ότι θα 
τα δώσει όταν έρθει 
η ανάκαμψη του Ορ-
γανισμού, που κάθε 

άλλο παρά φαίνεται 
στον ορίζοντα.

Έχοντας υπόψη όλα 
τα παραπάνω, ζητάμε 
εκ νέου συνάντηση 
για να σας εκθέσου-
με το πρόβλημα, για 
τη λύση του οποίου 
αγωνιζόμαστε πάνω 
από τρία χρόνια, έτσι 
ώστε έχουμε μια ξεκά-
θαρη απάντηση.

Σοκ και αποτρο-
πιασμό μας προκά-
λεσε η δήλωση του 
πρώην υπουργού 
Εργασίας και νυν 
Υγείας Άδωνι Γεωρ-
γιάδη, που απέκλει-
σε το ενδεχόμενο 
επιστροφής του δώ-
ρου στους συνταξι-
ούχους.

Με περίσσεια ευ-
κολία που αγγίζει τα 
όρια του θράσους, 
ο υπουργός Εργα-
σίας πετάει στο κα-
λάθι των αχρήστων 
τις ολότελα δίκαιες 
διεκδικήσεις μας, για 
χρήματα που έχουμε 
εργαστεί και κοπιά-
σει!

Σε μια επίδειξη 
άκρατου νεοφι-
λελευθερισμού, ο 
κ.Γεωργιάδης δεν 
αφήνει κανένα πε-
ριθώριο για την επι-
στροφή του δώρου, 
αντ ιμε τωπί ζοντας 
τους συνταξιούχους 
ως πολίτες δεύτερης 
κατηγορίας. Αδια-
φορεί παντελώς για 
τις αλλεπάλληλες 
εκκλήσεις που έχει 
κάνει το συνταξιουχι-
κό κίνημα και ο Σύλ-
λογός μας, περί επι-
στροφής του δώρου, 
προκειμένου να ενι-
σχυθεί το εισόδημα 
των συνταξιούχων 
και να αντιμετωπί-

σουν έτσι το σαρωτι-
κό «κύμα» ακρίβειας.

Δεν ιδρώνει, 
όμως, το αυτί του 
υπουργού, που φυ-
σικά δεν συζητά ούτε 
για την επιστροφή 
της 13ης σύνταξης. 
Χρησιμοποιεί, μά-
λιστα, μια πολυφο-
ρεμένη και γνωστή 
δικαιολογία, για να 
πείσει  πώς η επι-
στροφή του δώρου 
στους συνταξιού-
χους είναι φαινομε-
νικά ανέφικτη. «Δεν 
το αντέχει ο προϋπο-
λογισμός» μας είπε 
ο υπουργός Εργασί-
ας.  Αντέχει, όμως , 
τις τεράστιες αμυντι-

κές δαπάνες, τα δισ. 
για την προώθηση 
του… επιχειρείν και 
άλλα πολλά. Mόνο 
από την πρόσθετη 
φορολόγηση των 
υπερκερδών θα 
προέκυπταν ισχυρά 
κεφάλαια που θα 
μπορούσαν να διο-
χετευτούν προς εμάς 
τους συνταξιούχους.

Αυτή η αποκρου-
στική και καθόλα 
άδικη αντιμετώπιση 
των συνταξιούχων 
δεν μπορεί να περά-
σει έτσι. 

Συνολικά η κυ-
βέρνηση μας εμπαί-
ζει, μας κοροϊδεύει, 
καθώς δεν υλοποιεί 

τις υποσχέσεις της. 
Ούτε αυτή την κου-
τσουρεμένη 13η σύ-
νταξη μας δίνει, σ’ 
αυτή τη δύσκολη-λό-
γω ακρίβειας, συγκυ-
ρία για μας.

Συναδέλφισσες - 
Συνάδελφοι,

Ο Σύλλογός μας 
και το συνταξιουχικό 
κίνημα δεν θα εγκα-
ταλείψει το αίτημα 
για επιστροφή του 
δώρου αλλά και των 
υπόλοιπων διεκδι-
κήσεων, έτσι ώστε 
να αποκαταστηθεί η 
αδικία που έχουμε 
υποστεί.

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Αποζημίωση: Νέα επιστολή στον υπουργό Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης

Επιστροφή δώρου: Απαιτούμε να πάρουμε τα χρήματα 
για τα οποία έχουμε κοπιάσει κύριε υπουργέ!

Κύριε διοικητά,
Ενώ περιμέναμε 

τόσο καιρό απαντήσεις 
– διευκρινήσεις για τα 
πρόσθετα ποσά που 
έχουν λάβει οι συνά-
δελφοί μας, σήμερα 
ημέρα καταβολής των 
συντάξεων Ιανουαρί-
ου 2024, γίναμε απο-
δέκτες ερωτημάτων 
από πολλούς συνα-
δέλφους, στους οποί-
ους δεν μπορούμε να 
δώσουμε την παραμι-
κρή απάντηση. 

Αυτό συμβαίνει δι-
ότι ούτε ενημερωτικά 
σημειώματα είναι στη 
διάθεση των συνα-
δέλφων ούτε δικαιο-
λογούνται τα μεγάλα 
ποσά που προστέθη-
καν στις συντάξεις (ή 
και αφαιρέθηκαν σε 
λιγότερες περιπτώ-
σεις).

Αντ ιλαμβάνεστε 
ότι επικρατεί πλήρης 
σύγχυση και αναστά-
τωση για την προέλευ-
ση αυτών των πρόσθε-
των χρημάτων, που 
κάθε άλλο τη μετριά-
ζει το αφήγημα ότι «εί-
ναι θέμα αναδόχου και 
όχι επανυπολογισμού 
της σύνταξης».

Με την ευκαιρία 
επαναφέρουμε το αί-
τημά μας για κατ’ ιδίαν 
συνάντηση, το οποίο 
είχαμε διατυπώσει σε 
προηγούμενη επιστο-
λή (7/11) και σας ευ-
χόμαστε καλές γιορτές 
και καλή χρονιά.

Νέα επιστολή 
στον διοικητή
του ΕΦΚΑ για τα 
πρόσθετα ποσά 
στις συντάξεις
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Απόψεις & Σχόλια
Γράφει ο γεν. γραμματέας

Τάσος Γεωργιάδης

Το παρελθόν είναι η 
ιστορία που έχει καταγρα-
φεί. Εκείνο που προέχει 
είναι το παρόν και το μέλ-
λον για όλα τα ζητήματα., 
Όταν, συνάδελφοι της 
ΔΑΚΕ, αναφέρεστε κατά 
κόρον δια του γραπτού 
λόγου είτε με ομιλίες σας, 
που δεν ανταποκρίνονται 
στην πραγματικότητα, 
για το θέμα των αγωγών 
που έκανε ο Σύλλογος το 
2015. Προφανώς οι συ-
νάδελφοι της ΔΑΚΕ του 
χώρου που δεν ήταν στο 
Δ.Σ το 2015, είχαν ελλιπή 
ενημέρωσή ή έτσι τους 
καθοδήγησε ο κομματι-
κός τους φορέας για το 
θέμα των αναδρομικών 
της κύριας σύνταξης, των 
δώρων και των επικουρι-
κών που είχαν κριθεί αντι-
συνταγματικά. 

Η δέσμευση του τότε  
αρχηγού της αξιωματικής 
αντιπολίτευση και σημερι-
νού πρωθυπουργού ήταν 
ότι θα σεβαστούμε τις 
αποφάσεις των δικαστηρί-
ων. Πράγμα που δεν έγι-
νε. Αλλά ούτε και η τότε 
κυβέρνηση του 2015, σε-
βάστηκε την απόφαση του 
ΣτΕ που έλεγε να σταματή-
σει η κράτηση των νόμων 
του 4093 για τις κύριες συ-
ντάξεις και 4051, τα δώρα 
και τα επικουρικά.

Απεναντίας έφερε το 
νόμο 4387, τον νόμο Κα-
τρούγκαλου και προσέ-
φυγε στο ΣτΕ ζητώντας 
τη συνταγματικότητα του 
επανυπολογισμού των 

κύριων συντάξεων στις 
κρατήσεις του 2014, απ΄ 
όπου προέκυψε η προ-
σωπική διαφορά εκ των 
υστερών.

Η απόφαση που έκρι-
νε αν ο επανυπολογισμός 
των συντάξεων ήταν αντι-
συνταγματικός βγήκε τον 
Οκτώβριο του 2019 και τις 
οδήγησε σε μια πιλοτική 
δίκη.

Σημειώνεται ότι η ημε-
ρομηνία κατάθεσης της 
αγωγής καθόριζε το ποσό 
και ζητά χρήματα μέχρι 
την ημερομηνία κατάθε-
σης. Δεν γίνονται αγωγές 
που να προβλέπουν ποιο 
θα είναι το συσσωρευμέ-
νο ποσό. Αν η απόφαση 
είναι τελεσίδική μετά από 
πέντε χρόνια, δεν μπορείς 
να ζητάς χρήματα μελλο-
ντικά.

Διατυπώνετε αυτούς 
τους ισχυρισμούς - συνά-
δελφοι της ΔΑΚΕ - γιατί η 
στάση σας ήταν αρνητι-
κή, μη έχοντας θέση επ’ 
αυτού του ζητήματος. 
Παρακολουθήσατε εκ του 
μακρόθεν την πολιτική του 
προεδρείου και διατηρή-
σατε ότι η κυβέρνηση θα 
τα δώσει σε όλους. Τώρα 
τι μπορείτε να πείτε που η 
κυβέρνηση δίνει χρήμα-
τα σε όσους  έχουν κάνει 
αγωγές μέχρι τις 31/12/ 
του 2020; Μην είστε λαλί-
στατοι και μη διαστρεβλώ-
νετε την πραγματικότητα, 
μην γίνεστε υπουργοί της 
προπαγάνδας αλλά ενω-
θείτε στον κοινό αγώνα.

Ολιστική αντιμετώπιση της ακρίβειας 
και όχι με επιδοματική πολιτική

Να συσπειρωθείτε γύρω από το Ενωτικό Ψηφοδέλτιο

Η ακρίβεια ήρθε και μέ-
νει, όπως μένει και η πολιτι-
κή που έφερε το αυξημένο 
κόστος ζωής. Η αιτία είναι 
γνωστή σ’ όλους και έχει 
τις ρίζες της στην ακραία 
μορφή της φιλελεύθερης 
οικονομίας, που επιδρά αρ-
νητικά στους πολίτες, την 
ώρα που οι διαχωριστικές 
γραμμές μεγαλώνουν.

Η νεοφιλελεύθερη αυτή 
πολιτική είναι η αιτία της 
ακρίβειας που επιδρά στην 
καθημερινότητα της κοινω-
νίας. Η αναδιανομή του πα-
ραγόμενου πλούτου γίνεται 
με άνισους όρους, χωρίς 
κανένα θεσμικό πλαίσιο 
(δηλαδή εθνικές συλλογι-
κές συμβάσεις, αλλά επιδί-
δεται με fast track επιδόμα-

τα κατά καιρούς χωρίς να 
αντιμετωπίζεται η  δύσκολη 
καθημερινότητα των πολι-
τών).

Η ακραία αυτή νεοφι-
λελεύθερη πολιτική δη-
μιουργεί την κοινωνία των 
δύο τρίτων και περιθωρι-
οποιεί τους εργαζόμενους 
συνταξιούχους που έχουν 
υποστεί τις περικοπές τους 
από τα συνεχή μνημόνια.

Η ακρίβεια, οι ανατιμή-
σεις και οι πληθωριστικές 
τάσεις έχουν γονατίσει 
τους συνταξιούχους, πε-
ριορίζοντας την αγοραστική 
τους ικανότητα. Οι αντιδρά-
σεις που βλέπουμε καθημε-
ρινά στην Ελλάδα και στην 
Ευρώπη, στους αγρότες, 
εργαζόμενους, συνταξιού-

χους που διεκδικούν μια 
άλλη πολιτική συνεργασι-
ών.  Αυτό είναι η σύμπραξη 
κράτους και ιδιωτών πάνω 
στους οποίους θα χτιστεί 
ένα καλύτερο παρόν και 
αύριο. 

Στόχος είναι να αμβλυν-
θούν οι ανισότητες, που 
θα περιορίσουν το κέρδος 
των ισχυρών και θα εξα-
σφαλίσουν τη δικαιότερη 
κατανομή του παραγόμε-
νου πλούτου.

Θα πρέπει η κυβέρνηση 
πρέπει να γίνει πιο διαλλα-
κτική στο διάλογο με τους 
κοινωνικούς φορείς και να 
αντιμετωπίσει ολιστικά και 
όχι με επιδοματική λογική 
τα μείζονα κοινωνικά ζητή-
ματα.

Το Ενωτικό, από τη δη-
μιουργία του και εντεύθεν 
αγωνίστηκε και λειτούργη-
σε σε μια πολυδιάστατη πο-
λιτική. Και αυτό είναι γνω-
στό από την πρακτική του να 
πολιτευθεί ενωτικά κατά την 
άσκηση των προβλημάτων 
που αντιμετώπισε και ανέ-
δειξε, έχοντας αρκετά θετικά 
αποτελέσματα να επιδείξει.

Οι συνδικαλιστικές δυ-
νάμεις που απαρτίζουν το 
Ενωτικό έχουν στο DNA 
τους να αγωνίζονται και να 
προσπαθούν μαζί με όλους 
τους συναδέλφους, σ’ ένα 
κοινό αγώνα για τη λύση 
των προβλημάτων. Απο-
κλείει με τον αγώνα του τις 
διασπαστικές κινήσεις που 
πιθανόν κάποιες τάσεις, για 
μικροσυνδικαλιστικούς ή μι-
κροκομματικούς λόγους, να 
προβαίνουν για ίδιον όφε-
λος τους. Αυτές τις σκέψεις 
τις απομονώνει το Ενωτικό 
Ψηφοδέλτιο με τον ενωτικό 
του αγώνα.

Έκανε συμμαχίες, έγινε 

μέλος της ΣΕΑ με την οποία 
βρίσκεται σ’ όλα τα ραντε-
βού με οποιαδήποτε κυβέρ-
νηση, είτε είναι στα αρμόδια 
υπουργεία είτε ακόμη στο 
Μαξίμου, για θέματα γενικής 
πολιτικής που επηρεάζουν 
το εισόδημά μας αλλά και 
για κλαδικά θέματά μας.

Δεν μένουμε στο ότι 
έχουμε κάνει, μπορεί όμως 
να προκύψουν άλλες νέες 
συμμαχίες που θα μας δώ-
σουν καλύτερη πρόσβαση 
που θα λύνει τα τρέχοντα 
ζητήματα. Στόχος μας είναι 
να αναδείξουμε ακόμη πε-
ρισσότερο τα κλαδικά μας 
ζητήματα που είναι η λύση 
του επικουρικού για τους 
συναδέλφους που συντα-
ξιοδοτήθηκαν πριν την 1-1-
2015 και δεν έχουν εντα-
χθεί στον ανταποδοτικό 
υπολογισμό του Ν.4387 
(ν.Κατρούγκαλου).

Και δεύτερον την κατα-
βολή του υπόλοιπου της 
αποζημίωσης, ποσού των 
15.000 ευρώ που τόσο δό-

λια περιέκοψαν.
Κανένας αγώνας δεν χά-

νεται γι’ αυτό κι εμείς δεν 
σταματάμε. Σας καλώ να συ-
σπειρωθείτε όλοι γύρω από 
το Ενωτικό Ψηφοδέλτιο. Οι 
επιθυμίες αλλαγής που επι-
καλείται η μειοψηφία, δεν 
πραγματοποιούνται με τις 
πολιτικές του διαδρόμου, 
παρακαλώντας για βοήθεια 
από τον κομματικό μηχανι-
σμό, καταλύοντας παράλ-
ληλα τον θεσμικό ρόλο του 
Συλλόγου.

Με το ν διάλογο του Συλ-
λόγου με την κυβέρνηση, 
που θεσμικά εκπροσωπείται 
από την πλειοψηφία,  μπο-
ρεί να αρθεί η τόσο εμφα-
νής αδικία προς τα μέλη του 
Συλλόγου μας. Οι κλειστές 
πόρτες μας γυρίζουν στο 
παρελθόν, ο διάλογος εί-
ναι δημοκρατία, μ’ αυτόν 
υπάρχει λύση και μ’ αυτόν 
πορευόμαστε. Η ισχύς εν τι 
ενώσει, να αγωνιστούμε για 
ένα καλύτερο αύριο στο ει-
σόδημα των συνταξιούχων.

Η προπαγάνδα για τα 
αναδρομικά πέφτει στο κενό
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Γράφει ο πρόεδρος 
Γιώργος Πεπόνης

Ο νέος κυβερνητικός κύ-
κλος αναβαπτισμένος από το 
41% ξεκίνησε με περισσότερο 
νεοφιλελευθερισμό. Πλέον οι 
συντάξεις μας, με αυτή την κα-
ταιγίδα της ακρίβειας μειώνο-
νται και μειώνονται όχι μόνο 
για τους συνάδελφους που 
δεν πήραν αύξηση αλλά και 
γι’ αυτούς που κάτι πήρανε. Η 
αγοραστική δύναμη των συ-
ντάξεών μας είναι πλέον στα 
τάρταρα.

Ωστόσο η κυβέρνηση, σε 
αγαστή συνεργασία με τα φί-
λια ΜΜΕ , δημιουργεί μια 
«μαγική εικόνα» πως όλα βαί-
νουν καλώς, ότι η χώρα και 
η οικονομία αναπτύσσονται, 
ενώ ταυτόχρονα οι πολίτες 
ευημερούν. 

Η ωμή πραγματικότητα 
όμως, την οποία αντιμετω-
πίζουν οι συνταξιούχοι και 
γενικότερα οι πολίτες, είναι 
τελείως διαφορετική και έχει 
αρνητικό πρόσημο.

Οι αυξήσεις που δόθη-
καν στους συνταξιούχους 
είναι σταγόνα στον ωκεανό 
μπροστά στην ακρίβεια και 
αντιστρόφως ανάλογη των 
αναγκών και υποχρεώσεων 
που γίνονται ολοένα και πιο 
δυσβάστακτες.

Εμμέσως για πολλούς συ-
νταξιούχους προέκυψε και 
μείωση του εισοδήματός τους. 
Οι παλιοί συνταξιούχοι δεν 
πήραν την αύξηση ούτε πέρυ-
σι ούτε φέτος, λόγω προσωπι-
κής διαφοράς.

Αύξηση δεν πήραν και 
αρκετοί συνάδελφοι λόγω 
της εισφοράς αλληλεγγύης 
(Ε.Α.Σ.), καθώς έπεσαν πάνω 
στους «κόφτες» που αφο-
ρούν εισοδήματα 1.400 ευρώ, 
1.700 κ.ο.κ..

Πολλοί αιφνιδιάστηκαν, 
νόμιζαν μάλιστα ότι επρόκειτο 
για λάθος από τα πολλά που 

κάνει ο ΕΦΚΑ στις συντάξεις 
και για αυτό άλλωστε απευ-
θύνθηκαν στον Σύλλογο, μη 
γνωρίζοντας ότι έπεσαν στη 
φάκα της προσωπικής διαφο-
ράς ή της εισφοράς αλληλεγ-
γύης.

13η σύνταξη
Συνάδελφοι είναι γνωστό 

ότι λεηλατηθήκαμε από τα 
τρία μνημόνια. Τώρα γονατί-
σαμε από την ακρίβεια. Που 
θα πάει αυτή η δουλειά. Δεν 
μπορούμε άλλο να πληρώ-
νουμε τις τεράστιες αυξήσεις 
σε ό,τι είναι απαραίτητο για να 
ζήσουμε. Η κυβέρνηση μας 
εμπαίζει, αδιαφορεί πλήρως 
για τους συνταξιούχους. Αντί 
να προχωρήσει σε πραγματι-
κή ενίσχυση του εισοδήματός 
μας, αρκέστηκε να μοιράσει 
στους χαμηλοσυνταξιούχους 
επιδόματα φτώχειας, τα οποία 
– μην ξεχνάτε- είναι μαζεμένα 
από εμάς τους ίδιους. Προέ-
κυψαν από τα υπερκέρδη του 
δημοσίου και προέρχονται 
από το Φ.Π.Α. που εμείς πλη-
ρώνουμε, είτε αγοράζουμε 
προϊόντα είτε και υπηρεσίες. 

Ζητάμε επειγόντως τη 13η 
σύνταξη και όχι κουτσουρε-
μένη. Μια ολόκληρη σύνταξη 
για κάθε συνταξιούχο. Δεν 
είναι χάρη. Τα δώρα, δύο συ-
ντάξεις, είναι χρήματα που τα 
έχουμε πληρώσει.

Αναδρομικά
Στην υπόθεση των ανα-

δρομικών βρισκόμαστε μπρο-
στά σε κοροϊδία, καθώς αντί 
να μας δώσουν αυτά που μας 
χρωστάνε στο σύνολό τους, 
κωλυσιεργούν και γι’ αυτό 
ακόμη το 11μηνο. Και όλα 
αυτά την ώρα που το πραγ-
ματικό μας εισόδημα έχει μει-
ωθεί, εξαιτίας της ανάλγητης 
κυβερνητικής πολιτικής που 

«γιγαντώνει» την ακρίβεια και 
τις ανατιμήσεις.

Οι συνάδελφοι που άκου-
σαν το προεδρείο και ευτυχώς 
όχι τη ΔΑΚΕ, καταθέτοντας 
αγωγές μέσω του Συλλόγου, 
δικαιώνονται ήδη και αυτό 
θα συνεχιστεί και στο μέλ-
λον. Η θέση του Συλλόγου 
και επιμένουμε σ’ αυτή, είναι 
να πάρουν τα αναδρομικά και 
οι συνάδελφοι που δεν έκα-
ναν αγωγές.

Επικουρικό
Το μείζον ζήτημα του επι-

κουρικού βρίσκεται πάντα 
στα ραντάρ της Διοίκησης 
του Συλλόγου, η οποία έχει 
τεκμηριωμένες θέσεις.

Υπάρχει πλέον ανοιχτός 
δίαυλος επικοινωνίας με τους 
κυβερνώντες. Σήμερα Τρίτη 
20 Φεβρουαρίου που τυπώ-
νεται η εφημερίδα, υπάρχει 
προγραμματισμένο ραντε-
βού με το Γενικό Γραμματέα 
του υπουργείο Εργασίας. Οι 
συζητήσεις με το αρμόδιο 
υπουργείο θα συνεχιστούν 
το επόμενο διάστημα και 
θα ενημερωθείτε για όλες τις 
εξελίξεις. Ηδη έχει προγραμ-
ματιστεί ραντεβού της ΣΕΑ με 
την ίδια την υπουργό κ.Μι-
χαηλίδου, όπου όπως κάνω 
πάντα θα βάλω το θέμα, όπως 
κάνω πάντα.

Αποζημίωση
Χωρίς σε καμιά περίπτωση 

να απεμπολούμε την πολι-
τική λύση, ο υπουργός είναι 
ενήμερος με δύο επιστολές 
και περιμένουμε τον ορισμό 
της συνάντησης μαζί του. 

Την ίδια στιγμή έχουν μπει 
σε μια τάξη το ζήτημα και 
έχουν γίνει πολλά βήματα 
στη δικαστική διεκδίκηση. 
Συγκεντρώθηκαν τα εργο-
λαβικά των συναδέλφων, 

κατατέθηκαν οι εφέσεις και 
ορίστηκαν ήδη οι ημερομηνί-
ες για τις δίκες. Για μια μεγά-
λη ομάδα συναδέλφων έγινε 
ήδη η δίκη στις 30 Ιανουαρίου 
και αναμένεται η απόφαση. 
Σημειώνεται ότι λόγω και των 
προσωπικών δεδομένων, οι 
συνάδελφοι ενημερώνονται 
ηλεκτρονικά. 

ΔΑΚΕ
Τελειώνοντας, παρόλο 

που δεν το θέλω, δεν γίνεται  
να μην αναφερθώ στη στάση 
και τη ρητορική της ΔΑΚΕ.

Αυτή η εικονική πραγμα-
τικότητα που παρουσιάζει η 
κυβέρνηση, ενισχύεται στον 
Σύλλογό μας από τα γραφό-
μενα και λεγόμενα της ΔΑΚΕ 
που «χαϊδεύει τα αυτιά» του 
Μαξίμου, σε ανεπίτρεπτο ακό-
μη και κυβερνητικούς συνδι-
καλιστές βαθμό.

Η ΔΑΚΕ θέλει να αφήνου-
με έξω από το πεδίο δράσης 
του Συλλόγου μας τον πραγ-
ματικό υπεύθυνο για τη χει-
ροτέρευση της ζωής μας, 
την κυβέρνηση. Το χειρότερο 
είναι ότι βλέπουν σαν εχθρό 
εμάς δηλαδή το προεδρείο 
και όχι αυτούς που μας κατα-
πιέζουν και μας οδηγούν στην 
ανέχεια. Και το κάνουν πάντα, 
τι ειρωνεία, στο όνομα του 
καλού. Ζούμε σε παράκρου-
ση. Δεν ντρέπονται να λένε 
ανερυθρίαστα ότι είναι φίλοι 
της κυβέρνησης, αλλά θα 
λύσουν τα προβλήματα μόνο 
όταν πάρουν τη Διοίκηση του 
Συλλόγου.

Γράφουν και τι δε γρά-
φουν για Συριζοπαρέα, για 
γενίτσαρους, για ΠΑΜΕ και 
άλλα. Νομίζουν ότι μπορούν 
να δουλεύουν τους συνάδελ-
φους με φτηνά επικοινωνια-
κά «κόλπα».

Αυτή η τακτική δεν έχει κα-
μία τύχη, γιατί το προεδρείο 

έχει αποδείξει τον ακηδεμό-
νευτο χαρακτήρα του.

Εμείς τασσόμαστε κατά 
των πολιτικών που βλάπτουν 
τους συνταξιούχους και τον 
Σύλλογο και γι’ αυτό ασκούμε 
κριτική στην κυβέρνηση

Έχουμε χρέος μόνο απέ-
ναντι στους συναδέλφους.

Δεν εξαρτιόμαστε από κα-
νένα κόμμα και το προσκλη-
τήριο στράτευσης στο Σύλ-
λογο απευθύνεται σε όλους 
ανεξαιρέτως με την παράκλη-
ση να μη βάζουν μπροστά την 
κομματική ταυτότητα.

Οι συνάδελφοι το βλέ-
πουν αυτό και γι’ αυτό μας 
εμπιστεύονται. Το άσχημο μ’ 
αυτούς είναι ότι μας εμπιστεύ-
ονται και συνάδελφοι-φίλοι 
του κόμματος και της κυβέρ-
νησης που δήθεν προστατεύ-
ουν αυτοί. Καλό θα ήταν να 
αναζητήσουν τους λόγους και 
να αναρωτηθούν γιατί γίνεται 
αυτό. Φυσιολογικός είναι ο 
φόβος ότι τέτοιες οι συμπερι-
φορές δεν έχουν μόνο πολι-
τικά ή και κομματικά κίνητρα, 
αλλά μπορεί να υποκρύ-
πτουν ιδιοτελείς σκοπούς.

Ο Σύλλογός μας, όχι τυ-
χαία (αλλά με σκληρή και 
μεθοδική δουλειά) συγκατα-
λέγεται στις πιο ισχυρές και 
καλά οργανωμένες συνταξι-
ουχικές οργανώσεις. Είμαστε, 
ως Διοίκηση παρούσα όχι 
μόνο στα συνταξιοδοτικά σας 
αλλά ακόμη και στα ατομικά 
σας προβλήματα για όσους 
βάλατε τέτοια.

Συνεχίζουμε τον αγώνα. 
Τα προβλήματα είναι κοινά 
για όλους μας και η ενότητα 
είναι αυτονόητο ότι μας βοη-
θάει. 

Σε αυτόν τον ωραίο αγώνα 
καλείστε όλοι να συμμετέχε-
τε γιατί αν θέλουμε να κερδί-
σουμε πρέπει να παλέψουμε 
όλοι μαζί.

Αγωνιζόμαστε και προασπίζουμε τα συμφέροντα των μελών του 
Συλλόγου – Συνεχίζουμε τη μάχη

Απόψεις & Σχόλια
Γράφει ο πρόεδρος Γιώργος Πεπόνης
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Απόψεις & Σχόλια
Γράφουν τα εκλεγμένα μέλη της ΔΑΚΕ

ΘΕΣΕΙΣ ΚΑΙ ΑΠΟΨΕΙΣ ΤΗΣ ΔΑΚΕ

ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΕΣ 

ΠΑΛΑΙΩΝ ΣΥ-

ΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ 

ΕΛΤΑ 
Ο νόμος Κατρούγκαλου 

απαγόρευσε τον επανυπο-
λογισμό των παλαιών Επι-
κουρικών Συντάξεων (πριν 
31/12/2014) και έτσι νομι-
μοποίησε όλες τις περικοπές 
που είχαν γίνει σε αυτές.

Ταυτόχρονα ενσωμάτω-
σε όλα τα Επικουρικά Τα-
μεία στον ΕΦΚΑ μαζί και το 
δικό μας. Οι δικές μας Επι-
κουρικές μέχρι τότε, δηλαδή 
31/12/2014 υπολογίζονταν 
κατ’ ανώτατο όριο στον συ-
ντάξιμο μισθό του 7ου Μι-
σθολογικού Κλιμακίου και 
στο 69% του χρονοεπιδόμα-
τος. Μέχρι την 13/11/2023, 
που η ΔΑΚΕ είδε τον Υφυ-
πουργό, τον Γενικό Γραμμα-
τέα και επιδώσαμε υπόμνημα  
στον Υπουργό, το Υπουργείο 
Εργασίας δεν γνώριζε τίποτε 
για το πρόβλημα των Επικου-
ρικών μας.

Τι ζητάει η ΔΑΚΕ
Μετά από σοβαρή μελέτη 

και σειρά επαφών της ΔΑΚΕ 
με εργατολόγους, τ. συνδικα-
λιστές της ΠΟΣΤ και με πρώ-
ην  Δ/ντές  οικον. των ΕΛΤΑ 
καταλήξαμε ότι η μόνη εφι-
κτή λύση είναι να καταργηθεί 
ο κόφτης του 7ου κλιμακίου 
και του 69% του χρονοεπιδό-
ματος και να υπολογιστούν οι 
επικουρικές στον συντάξιμο 
μισθό που υπολογίζονται και 
οι Κύριες Συντάξεις.

Αυτή η ρύθμιση αφορά 
μόνο συνταξιούχους των 
ΕΛΤΑ, δεδομένου ότι κανέ-
να άλλο επικουρικό ταμείο 
δεν είχε αυτόν τον όρο στο 
καταστατικό του. Μιλάμε για 
6.000 περίπου άτομα. Αν γί-
νει αυτό, τότε  κάθε συνάδελ-
φος  θα πάρει διπλάσια επι-
κουρική. 

Τι ζητάει η πλειοψηφία
Ζητάει να ενταχθούν όλες 

οι παλαιές Επικουρικές (πριν 
31/12/2014)   στον επανυπο-
λογισμό του Νόμου Κατρού-
γκαλου. Αλλά αυτό είναι ανέ-
φικτο γιατί:

1. Απαγορεύεται από τον 
ίδιο τον νόμο, αλλά και από 
τον Νόμο 4670, οι οποίοι  
κρίθηκαν  συνταγματικοί και 

2. Αυτό θα ανοίξει «Κερ-
κόπορτα» για όλους τους 
πριν την 31/12/2014 συντα-
ξιούχους όλων των ταμείων.

Γιατί το κάνει αυτό η πλει-
οψηφία.

Διότι έχει προσδεθεί στο 
άρμα του ΠΑΜΕ μέσω ΣΕΑ 
και δεν μπορεί να προωθήσει 
δικά μας κλαδικά αιτήματα. 
Έχει εγκλωβιστεί  σε λάθος  
πρόταση και λόγω περιορι-
σμένων γνώσεων αδυνατεί 
να διαχειριστεί εναλλακτική 
πρόταση.

Όπως καταλαβαίνετε 
άλλο είναι να ζητάς μια συ-
νολική ρύθμιση για τους πριν 
την 31/12/2014 συνταξιού-
χους όλων των Ταμείων, το 
κόστος της οποίας μπορεί να 
φτάσει 2 δις ευρώ και άλλο 
μια νομοθετική ρύθμιση για 
6000 παλαιούς συνταξιού-
χους των ΕΛΤΑ και μια δαπά-
νη 5,5 εκατομμυρίων ευρώ 
το χρόνο.

Αυτή την πρόταση προ-
ωθεί η ΔΑΚΕ και γι’ αυτό 
ζητάει την πλειοψηφία στις 
επικείμενες εκλογές για να 
την υλοποιήσει.  

ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΕΙΣ 
Για τις αποζημιώσεις των 

730 συναδέλφων μας, ήρθε 
η ώρα να πούμε την απόλυτη 
αλήθεια χωρίς φόβο και κομ-
ματικές σκοπιμότητες. 

Δεκέμβριος 2018 η Δ/νση 
Οικονομικών των ΕΛΤΑ παίρ-
νει την εντολή από τον Διευ-
θύνοντα Ηλία Αθανασίου, 
όπως οι αποζημιώσεις μειω-
θούν στο μισό από 1/1/2019. 

Έτσι έγινε. Οι συνάδελφοι 
που έφευγαν με σύνταξη 
έπαιρναν 5.000 ευρώ ανά 
δίμηνο, τρεις δόσεις μέχρι τέ-
λους Ιουνίου.

Στις 7 Οκτωβρίου 2019 το 
Δ.Σ. της Ελληνικής Εταιρείας 
Συμμετοχών και Περιουσίας 
Α.Ε. (ΕΕΣΥΠ)( Ν.4389 2016) 
διόρισε 3 μέλη στο Δ.Σ. ΕΛΤΑ 
μεταξύ των οποίων τον Διευ-
θύνοντα Σύμβουλο Γεώργιο 
Κωνσταντόπουλο σε αντικα-
τάσταση των  παραιτηθέντων 
Ηλία Αθανασίου και δύο ακό-
μη μέλη. Άρα από το 9μελές 
Δ.Σ. αντικαταστάθηκαν μόνο 
οι τρεις και οι υπόλοιποι 6 
παρέμειναν στη θέση τους.

Όσα συνέβαιναν από 
1.1.2019 ήταν γνωστά στο 
Συνδικάτο, το οποίο   δεν 
αντέδρασε ως όφειλε, προ-
κειμένου να προστατέψει 
τους συναδέλφους μας. Άφη-
σε τη Διοίκηση Αθανασίου 
αρχικώς και Κωνσταντόπου-
λου αργότερα να κλέψει τα 
15.000 ευρώ από 730  οικο-
γένειες που περίμεναν αυτά 
τα χρήματα μια ολόκληρη 
ζωή.

Το συνδικάτο, ως είχε 
υποχρέωση δεν τους συμπε-
ριέλαβε στο πρόγραμμα της 
εθελουσίας 140.000.000 και 
τους «πούλησε» άλλη μια 
φορά.

Μετά τις Πρωτόδικες αρ-
νητικές, για τους συναδέλ-
φους, αποφάσεις, ο Σύλλο-
γος ανέλαβε την υπεράσπιση 
των συναδέλφων σε δεύτερο 
βαθμό. Τα στοιχεία αυτών 
των συναδέλφων, το δίκιο 
των οποίων υπερασπιζόμα-
στε  όλοι μαζί, αρνείται η 
τριμελής παρέα να τα δώσει 
στη ΔΑΚΕ. Κι αυτό, γιατί ενό-
ψει των εκλογών θέλουν να 
υφαρπάξουν την ψήφο τους.  
Από την αγωνία τους να δι-
ατηρήσουν τις καρέκλες δεν 
ορρωδούν  προ ουδενός.  

Η παράταξή μας θεωρεί 
ότι το πρόβλημα είναι σύν-

θετο και απαιτεί πολιτική 
λύση και πως καμία ελπίδα 
δεν έχουν οι συνάδελφοι για 
πλήρη δικαίωση μέσω αγω-
γών. Προς την κατεύθυνση 
λοιπόν της πολιτικής λύσης 
θα κινηθούμε την επόμενη 
διετία, εφόσον οι συνάδελ-
φοί μας δώσουν την εντολή 
να διοικήσουμε το Σύλλογο.     

ΑΓΩΓΕΣ
Άλλη μια ανεπάρκεια της  

ΠΑΡΕΑΣ.
Οι περίπου 3.000 αγωγές 

που υποβλήθηκαν το τέλος 
του 2015 και αρχές 2016 πέ-
ραν από το αποικιοκρατικό 
8% χαράτσι, επί των μικτών 
ήταν περιορισμένης  διεκδί-
κησης. Οι πρώτες αποφάσεις 
το 2019 δικαίωναν τους συνα-
δέλφους μέχρι 31/12/2015. 
Γι αυτό έπρεπε πάραυτα και 
μέχρι τον Ιούνιο του 2020 να 
ασκηθούν συμπληρωματικές 
αγωγές για το χρονικό διά-
στημα 1/1/2016-12/5/2016 
για να καλυφτεί το 11μηνο.

Αν η Κυβέρνηση δεν απο-
φάσιζε και σωστά, να δοθούν 
τα ποσά όλου του 11μηνου 
σε όλους τους συναδέλφους, 
όσοι είχαν προσφύγει στα δι-
καστήρια, με παρότρυνση του 
προεδρείου, μέσω του γνω-
στού δικηγορικού γραφείου 
(τέλος 2015 αρχές 2016), θα 
λάμβαναν αναδρομικά ποσά 
μέχρι την  31/12/2015  και 
τούτο γιατί κανείς από αυτούς 
που διοικούσαν και διοικούν 
τον Σύλλογο, δεν σκέφτηκαν 
ότι χρειάζονταν να γίνουν  
συμπληρωματικές αγωγές. 
Είναι βέβαιο ότι αυτό θα συμ-
βεί και με τις κρατήσεις των 
Επικουρικών και Δώρων. 
Εκτός κι αν η Κυβέρνηση, 
κάτι για το οποίο η ΔΑΚΕ 
αγωνίζεται, αποφασίσει κατά 
τον ίδιο τρόπο, όπως και στις 
επιστροφές των κρατήσεων 
των κυρίων συντάξεων. Να 
δοθεί δηλαδή όλο το ποσό 
σε όλους τους συναδέλφους 

άσχετα αν κατέθεσαν και πότε 
κατέθεσαν αγωγές.

Ε.Α.Σ.
Μετά από συνεχείς προ-

σπάθειες και επαφές της 
παράταξής μας με κυβερνη-
τικούς παράγοντες, αποσπά-
σαμε την διαβεβαίωση ότι θα 
υπάρξει άμεσα  διορθωτική 
παρέμβαση στον τρόπο υπο-
λογισμού των κρατήσεων της 
Ε.Α.Σ., η οποία θα φέρει ση-
μαντικό οικονομικό όφελος 
για τους συναδέλφους που 
έχουν ακαθάριστες αποδοχές 
πάνω από 1.400 ευρώ. 

ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ 

ΔΑΚΕ
Όλα τα προηγούμενα χρό-

νια η ΠΑΡΕΑ κατηγορούσε τη 
ΔΑΚΕ ότι λειτουργεί διασπα-
στικά. Σε αυτή την απρέπεια 
λέμε ότι η ΔΑΚΕ εκλέγε-
ται από τους συναδέλφους 
και για το συμφέρον αυτών 
υπάρχει. Όταν οι σωστές θέ-
σεις υπέρ των συναδέλφων 
δεν υιοθετούνται από την 
πλειοψηφία, τότε έχει υπο-
χρέωση να τις προωθήσει και 
μόνη της. Έχει και την δύναμη 
και τον τρόπο και την θέληση 
να το κάνει. Και κανένας δεν 
θα σταθεί εμπόδιο σε αυτό.

ΕΚΛΟΓΕΣ  

ΣΥΛΛΟΓΟΥ 
Ο Σύλλογός μας, με ευ-

θύνη της πλειοψηφίας, οδεύ-
ει με ταχύτητα σε πρόωρες 
εκλογές χωρίς καμία δικαιο-
λογία. Έπρεπε να γίνουν τον 
Ιούνιο, αμέσως μετά τις Ευ-
ρωεκλογές αλλά τις μετέφε-
ραν στις 9 και 10 Απρίλη.

Η 3μελής ΠΑΡΕΑ από το 
φόβο πιθανής θετικής εξέλι-
ξης στα προβλήματά μας ως 
αποτέλεσμα των συνεχών 

Συνέχεια στη σελίδα 10  
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Απόψεις & Σχόλια
Γράφουν τα εκλεγμένα μέλη της ΔΑΚΕ

διαβουλεύσεων που έχει η 
παράταξή μας, με στελέχη 
της κυβέρνησης, αποφάσισε 
να ναρκοθετήσει το έργο μας 
σύροντάς μας σε μια εκλογική 
διαδικασία 2 μηνών.

Τώρα που μπορεί να εί-
χαμε κάτι θετικό όπως η επι-
κείμενη μείωση της Ε.Α.Σ., 
μας πάνε οι «δημοκράτες» σε 
εκλογές «βίας και νοθείας », 
με μοναδικό σκοπό και στόχο 
να διατηρήσουν τις καρέκλες 
τους.

Το σοβαρότερο όμως είναι 
ότι πάνε το Σύλλογο σε εκλο-
γές χωρίς να έχουν μεριμνή-
σει για την ομαλή πραγματο-
ποίησή τους. Το 2022 πήγαμε 
σε εκλογές με συνοπτικές δι-
αδικασίες. Για την ηλεκτρονι-
κή ψηφοφορία το προεδρείο 
επέλεξε μια εταιρεία «φάντα-
σμα» που εκ των διαδικασι-
ών, απεδείχθη ακατάλληλη 
για ένα τόσο μεγάλο έργο.

Σήμερα, παρά τις εκκλή-
σεις μας για κατάλληλη προ-
ετοιμασία, η ανίκανη ΠΑΡΕΑ  
πάει το Σύλλογο σε εκλογές 
και ηλεκτρονικά χωρίς να 
έχει προηγηθεί προκήρυξη 
διαγωνιστικής διαδικασίας 
για την επιλογή της κατάλλη-
λης εταιρίας. Επίσης οδηγούν  
τους 5000 συναδέλφους της 
Αττικής να ψηφίσουν στα 20 
τ.μ. των διαδρόμων του Συλ-
λόγου με σκοπό  να λεηλατή-
σουν το φρόνιμα τους και τη 
θέλησή τους.  ΝΤΡΟΠΗ. Μα 
τόση ανικανότητα, τόση σκο-
πιμότητα, τόση υστεροβου-
λία, για τις καρέκλες;

Αυτοί οι 3 που « κουμα-
ντάρουν» το Σύλλογο από το 
2014 έχουν αποδυθεί σε ένα 
πρωτόγνωρο πόλεμο ψεύ-
δους και συκοφαντίας κατά 
πάντων. Όλοι, με επικεφαλής 
τον εκπρόσωπο του ΣΥΡΙΖΑ, 
έχουν απλωθεί σε όλη την 
Ελλάδα και καλούν σε συ-
στράτευση τους κομματάρχες 
τους προκειμένου να τους βο-
ηθήσουν να διατηρήσουν τη 
διαχείριση του Συλλόγου.

Απτό παράδειγμα η πα-
ραμονή του Πεπόνη, για μια 
εβδομάδα στην Θεσσαλονίκη 
προκειμένου να επιστρατεύ-
σει τους κομματικούς φίλους 
της παρέας για την διάσωσή 
τους. Επειδή δεν έχουν εμπι-
στοσύνη στους δικούς τους 
και την ικανότητα των στελε-
χών τους στη Θεσσαλονίκη  
ετοιμάζουν πάλι διασπαστικό 
ψηφοδέλτιο στη Θεσσαλονί-
κη. Πρόσφατα ο υπαρχηγός 
της Παρέας συνοδευόμενος 
από γυρολόγο συνδικαλι-
στή φίλο του συσκέφτηκε με 
την ηγεσία των διασπαστών. 
Πάντα βρίσκονται οι καλο-
θελητές  όπως έκαναν και τα 
προηγούμενα χρόνια. Πράξη 
που ομολόγησε ο υπαρχηγός 
με περίσσιο κομπασμό , πρό-
σφατα σε τρεις συνεδριάσεις 
του  Δ.Σ. του Συλλόγου.

Δεύτερο διασπαστικό ψη-
φοδέλτιο ετοιμάζεται με φα-
σίζουσες συμπεριφορές και 
μεθοδεύσεις, υπό την αιγίδα 
της παρέας από τον παλιό 
τους φίλο και δεκανίκι τους. 
Ο αυτοαποκαλούμενος πρό-
εδρος της Α.Φ.Σ. μόνιμος κά-
τοικος Αιτωλικού και ηλικίας 
88 ετών θέλει να σας σώσει. 
Ποιος μπορεί να πιστέψει ότι 
έχει την ικανότητα όλα αυτά, 
να τα κάνει μόνος του, και 
χωρίς την παρότρυνση και τις 
πλάτες της Παρέας με ότι αυτό 
συνεπάγεται.

 Επειδή πρόσφατα δήλω-
σε ότι θα είναι και πάλι υπο-
ψήφιος ενημερώνουμε τους 
συναδέλφους μας, που ήταν 
υποψήφιοι μαζί του να έχουν 
το «νου» τους γιατί μπορεί να 
τους βάλει πάλι υποψήφιους 
χωρίς να το γνωρίζουν.

Συναδέλφισσες, Συνάδελ-
φοι

Από τις επικείμενες εκλο-
γές του Συλλόγου θα κριθεί 
αν ο Σύλλογος θα πάει μπρο-
στά και θα συνεχίσει να υπάρ-
χει ή θα παραμείνει στη μιζέ-
ρια της ανυποληψίας και της 
απραξίας εξ αιτίας της πρω-
τοφανούς ανικανότητας της 
ΣΥΡΙΖΟΠΑΡΕΑΣ που επί 10 
ολόκληρα χρόνια έχει καθί-

σει στο σβέρκο του ιστορικού 
Συλλόγου.

Από το 2014  η τριμελής 
παρέα πήρε την εντολή να 
διοικήσει το Σύλλογο και να 
αναλάβει πρωτοβουλίες αγώ-
να για την κατάργηση  όλων 
των μνημονιακών   νόμων 
που  συρρικνώνουν δραματι-
κά το εισόδημά μας:

1.- 3845 Μάϊος του 2010 
πριν την εφαρμογή του πρώ-
του μνημονίου. Κόπηκαν τα 
δώρα των 3.500 - 4.000 ευρώ 
και έγιναν επίδομα των 800 
ευρώ.

2.- 3865/2010 Επιβολή Ει-
σφοράς Αλληλεγγύης Συντά-
ξεων (ΕΑΣ) από 1/8/2010.

3.- 3869 Σεπτέμβριος 2011 
περικοπή Επικουρικών.

4.- 4024/27/11/2011 μει-
ώσεις στις Επικουρικές κατά 
30% για ποσά άνω των 150 
ευρώ μικτά.

5.- 4051/2012 μείωση 
12% των κύριων συντάξεων 
άνω των 1.300 ευρώ και έως 
20% μείωση των Επικουρι-
κών.

6.- 4093, Νοέμβριος 2012, 
μείωση κύριων και Επικουρι-
κών με ποσοστά έως 15% στα 
3.000 μεικτά.

7.- Κατάργηση του ΕΚΑΣ 
από 1/1/2016.

8.-  4387/2016 Νόμος Κα-
τρούγκαλου. Ο πιο καταστρε-
πτικός νόμος για τους Συντα-
ξιούχους πριν την 12/5/2016. 
Ειδικά από 26/1/2015 με κυ-
βέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, τότε που η 
τριμελής Παρέα υμνούσε την 
Κυβέρνηση και μπαινόβγαινε 
στο Μαξίμο. ¨Όμως, στάθηκε 
ανίκανη επί τρία χρόνια να 
κάνει το παραμικρό για να 
ανακουφίσει τους συναδέλ-
φους μας. Όλα αυτά τα χρό-
νια  το έργο τους εξαντλείται  
στην έκδοση ανακοινώσεων, 
καταγγελιών και έχουν  μετα-
τρέψει την εφημερίδα σε όρ-
γανο προβολής του ΣΥΡΙΖΑ 
και συνεχών επιθέσεων (από 
τον Ιούλιο 2019) εναντίον της 
Κυβέρνησης. Όλα αυτά είχαν 
σαν αποτέλεσμα να βλάψουν 
τα δίκαια συμφέροντα των συ-
ναδέλφων μας. Υπάρχει έστω 

και ένας συνάδελφος χωρίς 
κομματικό φανατισμό, που να 
πιστεύει ότι το σημερινό προ-
εδρείο του Συλλόγου μπορεί 
να λύσει έστω και το πιο απλό 
πρόβλημά μας; 

Σήμερα η πορεία όλων μας 
θα εξαρτηθεί από την απόφα-
ση να αλλάξουμε Διοίκηση 
στο Σύλλογο. Να δώσουμε 
την δυνατότητα σε μια νέα 
ομάδα να εφαρμόσει το όρα-
μά της για τον ιστορικό Σύλ-
λογό μας. Αυτή η δυνατότητα 
πρέπει να δοθεί  χωρίς κομ-
ματικές υστεροβουλίες και 
σκοπιμότητες σε αυτούς που 
θα εκλεγούν από την Συντα-
ξιουχική Συμμαχία της ΔΑΚΕ 
και των δυνάμεων της ΕΝΩ-
ΤΙΚΗΣ ΚΙΝΗΣΗΣ ΑΛΛΑΓΗΣ. 
Όλοι μαζί να αξιοποιήσουμε 
τις άριστες σχέσεις της ΔΑΚΕ 
με την Κυβερνώσα κοινοβου-
λευτική ομάδα και την Κυβέρ-
νηση προς το συμφέρον των 
συνταξιούχων ΕΛΤΑ.

Συναδέλφισσα και Συνά-
δελφε, πάρε στα χέρια σου 
τον Σύλλογο και επέλεξε αυ-
τούς που μπορούν να κάνουν 
την δουλειά. Να αποκαταστή-
σουν την αδικία στο Επικουρι-
κό, να εξαλείψουν την Ε.Α.Σ., 
να ακυρώσουν την προσω-
πική διαφορά και να πληρω-
θούν τα 15.000 ευρώ στους 
730 συναδέλφους μας.

Αυτά τα προβλήματα εάν 
δεν λυθούν την επόμενη διε-
τία δεν θα λυθούν ποτέ.

Το μέγα θέμα είναι ότι η 
παρέα, μετά από 10 χρόνια 
απραξίας, 10 χρόνια πλήρους 
αποτυχίας στην αποστολή 
τους, 10 χρόνια μαρασμού του 
Συλλόγου, τον έχει μετατρέψει 
από Σύλλογο αγώνα  σε Πολι-
τιστικό Σύλλογο για ολίγους.

Μετά από αυτό έχει σήμε-
ρα το ηθικό ανάστημα να δι-
εκδικεί και πάλι το κουμάντο 
στο Σύλλογο; Τι είναι αυτό 
που  δένει τον καθένα  τους 
με την καρέκλα; Όταν δεν πα-
ράγει κανένα έργο και είναι 
άχρηστος για τους συναδέλ-
φους γιατί θέλει να είναι στέ-
λεχος του προεδρείου; Δεν 
πρέπει να καταλάβει ότι για 

όλα υπάρχει ημερομηνία λή-
ξεως; Γιατί πρέπει να εξευτε-
λίζει τους «κομματάρχες» του 
εκλιπαρώντας και «τραμπου-
κίζοντας» προς τους συναδέλ-
φους να τον ψηφίσουν.

Ποιος συνάδελφός μας, 
ανεξάρτητα ποιο κόμμα ψη-
φίζει στις εθνικές εκλογές, πι-
στεύει ότι αυτή η ΠΑΡΕΑ  των 
«τεμπέληδων της εύφορης 
κοιλάδας» μπορεί να  κάνει 
σήμερα, ό,τι δεν έκανε 10 
χρόνια; Μιλάνε για ενότητα 
χωρίς ντροπή. Αν το πίστευαν 
αυτό θα είχαν σχηματίσει δια-
παραταξιακό Προεδρείο, κάτι 
που είναι επιβεβλημένο για 
ένα Σύλλογο συνταξιούχων 
και μάλιστα σαν τον δικό μας 
με τόσα άλυτα προβλήματα.

Σας καλούμε να δώσετε 
βροντερό παρόν στη Γενική 
Συνέλευση  του Συλλόγου 
στις 12 Μαρτίου στο Ξενοδο-
χείο ΤΙΤΑΝΙΑ.

ΓΙΑΤΙ ΔΑΚΕ;
Διότι η ΠΑΡΕΑ  που διοικεί 

το Σύλλογο μια δεκαετία πα-
ρήγαγε μηδενικό έργο.

Τα μεγάλα και πολλά 
προβλήματα που έχουν οι 
συνταξιούχοι και μάλιστα οι 

Συνέχεια στη σελίδα 11 

Συνέχεια από τη σελίδα 9 
ΕΥΧΑΡΙΣΤΙΕΣ

Θέλω να εκφράσω 
ένα μεγάλο ευχαριστώ σε 
όλους εσάς  και ιδιαίτερα 
στους Ηλείους συναδέλ-
φους μου, για την αγάπη 
που δείχνετε στο πρόσω-
πο του αγαπημένου μου 
ανιψιού Ανδρέα Νικολα-
κόπουλου πρώτου βου-
λευτή Νομού Ηλείας και 
Υφυπουργού Προστασίας 
του Πολίτη, με τα άπειρα 
μηνύματα και τηλεφωνή-
ματά σας. 

Με εκτίμηση & αγάπη
Νίκος Θωμόπουλος.
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Γράφουν τα εκλεγμένα μέλη της ΔΑΚΕ

συνταξιούχοι των ΕΛΤΑ δεν 
τα άγγιξαν.

Η αγωνιστικότητά τους 
εξαντλήθηκε σε επικοινωνι-
ακά τεχνάσματα, ανέξοδες 
υποσχέσεις, βόλτες - κάποιοι 
τις λένε πορείες - από την Κά-
νιγγος στην Κλαυθμώνος και 
από κει στο Σύνταγμα υπό την 
σκέπη του ΠΑΜΕ και ακατά-
σχετη προπαγάνδα υπέρ του 
ΣΥΡΙΖΑ από τις 14 σελίδες της 
εφημερίδας μας, τις εκατοντά-
δες ανακοινώσεις και σε κάθε 
φυσική τους παρουσία.

Αδύναμοι να αρθρώσουν 
σύγχρονα και πειστικά επιχει-
ρήματα, αποκλεισμένοι από 
όλα τα κέντρα λήψης αποφά-
σεων, αρκούνται σε λαϊκίστι-
κες κορώνες εντυπωσιασμού.  

Δεν έχουν αντιληφθεί πως 

στην σημερινή εποχή για να 
ασχοληθούν με το θέμα σου 
πρώτος και βασικός λόγος εί-
ναι να τους προτείνεις λύση 
εφικτή και συγκεκριμένη.

Αυτό γίνεται γύρω από ένα 
τραπέζι και όχι κάτω από ένα 
πανό όταν μάλιστα είμαστε 12 
άτομα, όπως στις 25/11/ 2023.

Η ΔΑΚΕ με σύγχρονο, 
πειστικό και συγκροτημένο 
λόγο, με ενέργεια, επιμονή 
και αποφασιστικότητα, ανοίγει 
πόρτες, δημιουργεί συμμαχίες 
και συνδιαλέγεται με αυτούς 
που έχουν την αποφασιστική 
αρμοδιότητα της λύσης των 
θεμάτων μας.

Χωρίς καιροσκοπισμούς 
υπόσχεται ότι στη διάρκεια 
μιας διετούς θητείας θα προ-
κύψουν συγκεκριμένα αποτε-
λέσματα στα λιμνάζοντα προ-
βλήματά μας.

Συναδέλφισσες και Συνά-

δελφοι,
Σήμερα η ΔΑΚΕ και η ΕΝΩ-

ΤΙΚΗ ΚΙΝΗΣΗ ΑΛΛΑΓΗΣ είναι 
οι μόνες αξιόπιστες δυνάμεις 
στο Σύλλογο που γνωρίζουν 
με απόλυτη ακρίβεια τα θέμα-
τα που μας απασχολούν (ΕΠΙ-
ΚΟΥΡΙΚΟ, ΕΑΣ, ΠΡΟΣΩΠΙΚΗ 
ΔΙΑΦΟΡΑ, ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ 
ΚΑΙ ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΕΙΣ).

Ζητάμε λοιπόν να αλλάξε-
τε με την ψήφο σας τα πράγ-
ματα στον Σύλλογο και να 
δώσετε διέξοδο στο αδιέξο-
δο τέλμα της δεκαετούς ανυ-
παρξίας και νέα δυναμική και 
προοπτική στην επίλυση των 
προβλημάτων μας.

ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟ 
ΜΗΤΡΩΟ

Επειδή η επικείμενη εκλο-
γική διαδικασία θα γίνει και 
ηλεκτρονικά, παρακαλούμε 
τις φίλες και τους φίλους της 

παράταξης να κάνουν οπωσ-
δήποτε εγγραφή στο ηλεκτρο-
νικό μητρώο του συλλόγου 
ακολουθώντας την παρακάτω 
απλή διαδικασία:

- πληκτρολογείς psselta
- κάνεις κλικ στην ένδειξη 

psselta.gr
- στη σελίδα του συλλό-

γου που ανοίγει κάνεις κλικ 
στην ένδειξη «Ηλεκτρονικό 
Μητρώο Μελών» ή στην λέξη 
εδώ της ανακοίνωσης του 
Συλλόγου, η οποία εμφανίζε-
ται επίσης στην οθόνη.

- ανοίγει η φόρμα της αίτη-
σης εγγραφής στο ηλεκτρονι-
κό μητρώο και συμπληρώνεις 
την αίτηση απαραιτήτως σε 
όλες τις ενδείξεις και τέλος κά-
νεις κλικ στην ένδειξη «Υπο-
βολή».

Στην συνέχεια λαμβάνεις 
μήνυμα ότι η υποβολή ολο-
κληρώθηκε επιτυχώς.

Αν δεν τα καταφέρνεις με 
την τεχνολογία, να απευθυν-
θείς στα νεότερα μέλη της οι-
κογένειας, σε φιλικό πρόσω-
πο ή να επικοινωνήσεις  μαζί 
μας στα τηλέφωνα:

Νίκος Θωμόπουλος 
6972693014. Μπακάρας Γιάν-
νης 6979796377. Κοντός Χρή-
στος 6932836435. ΤΣΙΑΜΠΑ-
ΖΗΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 6977268357.

ΕΚΔΗΛΩΣΕΙΣ
 Ολοκληρώθηκαν για φέ-

τος οι πολιτιστικές εκδηλώ-
σεις σε 12 πόλεις και μετά από 
απαίτηση της παρατάξεως μας 
οι συνάδελφοι δεν πλήρω-
σαν συμμετοχή. Δυστυχώς 
όμως δεν έγιναν εκδηλώσεις 
σε κάθε νομό, όπως ζητάμε 
χρόνια τώρα. Σε αυτές τις εκ-
δηλώσεις συμμετείχαν μόνο 
1200 από τα 12000 μέλη.

Συνέχεια από τη σελίδα 10 

Άλλο το κόμμα και άλλο 
ο αγώνας για το δίκαιο

Αγαπητοί συνάδελφοι και συναδέλφισ-
σες. Παρακολουθώντας τα γραφόμενα στην 
εφημερίδα του Συλλόγου μας, εδώ και κά-
ποια χρόνια, άμα τι αφίξει των νεοδακιτών, 
φέρνοντας μαζί τους και την κολυμπήθρα 
του Σιλωάμ. Μας βάφτισαν όλους συριζο-
παρέα, ξεχνώντας όλοι τους ότι ο γράφων 
υπήρξε ένας από τους ιδρυτές της Ελεύθερης 
Ταχυδρομικής Πορείας και μετέπειτα ΔΑΚΕ 
ΕΛΤΑ, την οποία υπηρέτησα για 32 χρόνια.

Υπενθυμίζω ότι υπήρξα για πολλά χρό-
νια στην ΕΚΟ ΕΛΤΑ της Νέας Δημοκρατίας. 
Και μονίμως από τα 22 έως τα 75 μου δεν 
είχα μάτια για άλλο κόμμα παρά μόνο τη 
φιλελεύθερη κοινωνική Νέα Δημοκρατία. 
Αγωνιζόμουν πάντα στο δρόμο με όλους 
τους συναδέλφους για το δίκαιο των εργα-
ζομένων. 

Το Ενωτικό δεν το διάλεξα τυχαία. Ήρθε 
κατόπιν μεγάλης σύσκεψης από τους συμμα-
χητές. Γι αυτό οι συνάδελφοι μας αγάπησαν 
και μας στηρίζουν και θα μας στηρίζουν εδώ 
και χρόνια και τους ευχαριστούμε πολύ.

Άλλο το κόμμα και άλλο ο αγώνας για το 
δίκαιο, μιας και σε τούτο τον τόπο, τίποτα δεν 
χαρίζεται όλα κατακτιούνται. Αυτά για την 
αποκατάσταση της αλήθειας. Με πολύ τιμή. 

του αντιπρ. Ηλία Κουτρούλη

Δήλωση στήριξης του προέδρου
Τα μέλη του προεδρεί-

ου βλέπουμε με λύπη ότι 
η ηγετική ομάδα της ΔΑΚΕ 
προσπαθεί να δώσει μια δι-
αστρεβλωμένη εικόνα για 
τον πρόεδρο του Συλλόγου.

Με ακρότητες, χυδαιότη-
τα, ακόμη και οχετό ύβρεων 
έχει ξεκινήσει μια εκστρα-
τεία δολοφονίας χαρακτή-
ρα σε βάρος του Γιώργου 
Πεπόνη, ενός πολύτιμου συ-
νάδελφου, ενός ανθρώπου 
με σημαντικές ικανότητες 
στο χώρο του Συλλόγου.

Με πιέσεις, ψευδείς απα-
ράδεκτες δηλώσεις, εκβια-
στικά διλήμματα, ανηλεείς 
επιθέσεις, προσβολές και 
ευθείες βολές στο πρόσωπο 
του επικεφαλής του ΕΝΩΤΙ-
ΚΟΥ επιχειρούν την απο-
δόμησή του. 

Όσο οδεύουμε προς τις 
εκλογές του Συλλόγου γίνε-
ται όλο και πιο ξεκάθαρος ο 
ρόλος που θέλουν να δια-
δραματίσουν.

Μέσα στον πανικό τους, 
όπως φαίνεται καθώς βλέ-
πουν τα σχέδιά τους να ναυ-

αγούν, έχουν χάσει κάθε 
ίχνος λογικής και συνδι-
καλιστικής αξιοπρέπειας, 
δημιουργώντας μια άνευ 
προηγουμένου πόλωση και 
διχασμό στο Σύλλογό μας.

Εμείς του προεδρείου 
του Συλλόγου ως, από θέση 
αρχής, αντίθετοι στην οργα-
νωμένη δολοφονία χαρα-
κτήρων δεν θα μπορούσαμε 
να μη σταθούμε απέναντι 
σε όσους επιχειρούν να δι-
ασύρουν τον πρόεδρο και 
να μη στηρίξουμε τον συ-
νάδελφό μας, με τον οποίο 
συμπορευόμαστε και συ-
νεργαζόμαστε χρόνια τώρα.

Κατά τη διάρκεια αυτών 
των χρόνων και ειδικότερα 
από τη στιγμή που ο Γιώρ-
γος Πεπόνης εκλέχτηκε πρό-
εδρος του Συλλόγου και 
επικεφαλής του ΕΝΩΤΙΚΟΥ, 
το οποίο πλέον έχει κατα-
στεί μια συμπαγής και πολύ 
δυνατή παράταξη, είχαμε τη 
δυνατότητα να γνωρίσουμε 
καλά και να εκτιμήσουμε τις 
πολλές αρετές του.

Είναι εργατικός και ανιδι-

οτελής, με υψηλού επιπέδου 
πολιτική – συνδικαλιστική 
συγκρότηση και πολιτισμό, 
με ήθος και συναδελφικό-
τητα. 

Ο πρόεδρος καταφέρνει 
να υπερβαίνει τις όποιες δι-
αφωνίες και να συνθέτει δη-
μιουργικά τις διαφορετικές 
απόψεις στο εσωτερικό της 
παράταξης αλλά και στο 
Σύλλογο.

Χρόνια τώρα βρίσκεται 
μπροστά σε κάθε αγώνα 
των συνταξιούχων που δι-
εκδικούν μια καλύτερη ποι-
ότητα της ζωής τους ενώ στο 
ευρύτερο συνταξιουχικό 
πεδίο, κερδίζει με τη σοβα-
ρότητα και το ήθος του την 
εκτίμηση και τη συμπάθεια 
ακόμη και αυτών που βρί-
σκονται σε αντίπαλες συν-
δικαλιστικές παρατάξεις. 

Τίποτα δεν είναι τυχαίο. 
Την αποτελεσματικότητά του 
και τις επιτελικές του ικανό-
τητες τις είχε δείξει και από 
τις θέσεις στις οποίες εργα-
ζόταν στον ΕΛ ΤΑ και τις επι-
βεβαίωσε συντονίζοντας την 

κατά γενική ομολογία επι-
τυχημένη σ’ όλα τα επίπεδα 
οργάνωση του Συλλόγου. 

Βαθιά συντροφικός, 
βρίσκεται δίπλα στον καθένα 
από εμάς όποτε τον χρειαζό-
μαστε. Με υψηλή αίσθηση 
καθήκοντος παραμένει στην 
πρώτη γραμμή του συντα-
ξιουχικού κινήματος και τα 
καταφέρνει σε όλα, υπερβαί-
νοντας ενίοτε τις αντοχές του.

Για όλα τα παραπάνω και 
δεν θα μπορούσε να γίνει 
αλλιώς, εμείς στεκόμαστε 
δίπλα του και τον τιμού-
με. Τον τιμούμε εμείς αλλά 
το σπουδαιότερο είναι ότι 
τον εκτιμούν αφάνταστα οι 
συνταξιούχοι του ΕΛ ΤΑ και 
αυτό ανεξάρτητα από το αν 
τον ψηφίζουν ή όχι.

Τα μέλη του προεδρείου.
1. Γεωργιάδης Αναστάσιος:  
Γεν. Γραμματέας
2. Γεωργιόπουλος Γιώργος: 
Ταμίας
3. Δόμβρος Ιωσήφ: 
Ειδ. Γραμματέας
4. Κουτρούλης Ηλίας: 
Αντιπρόεδρος
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Αγαπητοί μου Συνάδελ-
φοι. 

Μετά από 20 μήνες, που 
πέρασαν  από τις εκλογές 
15 και 16  Ιουνίου 2022,  
επανέρχομαι «κοντά σας». 
Σ’ αυτό  το διάστημα  πά-
ψατε  να με ακούτε στις Συ-
νελεύσεις, να διαβάζετε τα 
άρθρα μου στην εφημερί-
δα μας, να με βλέπετε  από 
κοντά  και να μου τηλεφω-
νείτε  για να σας εξυπηρε-
τώ  σε ό,τι είχατε  ανάγκη. 
Μάθετε λοιπόν ότι  με «χά-
σατε»  για δύο λόγους : Ο 
ένας οφείλεται στην  κακή 
μου τύχη της απώλειας  της 
συζύγου μου, δύο μήνες 
πριν τις εκλογές μας,  αφού 
βασανισθήκαμε  και οι δύο 
για έξι χρόνια, από την επά-
ρατη άνοια που της παρου-
σιάσθηκε, και ο άλλος διότι 
«έχασα» στις εκλογές όπως 
μου είπαν, για 2 ψηφοδέλ-
τια σ’ όλη  την Ελλάδα… 

Αγαπητοί μου συνάδελ-
φοι υπήρξα σ’ όλα  τα  χρό-
νια,  που ήμουνα Σύμβου-
λος  και επικεφαλής  αυτής 
της μικρής παράταξης,  που 
εγώ ίδρυσα,  της ΑΦΣ-ΕΛ-
ΤΑ, συνεπής από κάθε άπο-
ψη απέναντί σας. Η ηθική, 
η νομιμότητα,  οι ανθρώπι-
νες αξίες, οι αρχές, η αξιο-
πρέπεια, η αγάπη μου  για 
όλους τους  συναδέλφους 
μας,  η συναδελφικότητα, 

η ταπεινότητα, ήταν «Φω-
λιασμένες» στο  είναι μου 
και είναι  ακόμα. Μ’ αυτές  
λειτούργησα στο Διοικη-
τικό Συμβούλιο, μ’ αυτές 
προσπάθησα να διορθώ-
σω  όσα  λοξά υπήρχαν 
στον Σύλλογό μας και να 
τα κάνω ίσια…

Στα άρθρα μου, θα θυ-
μάσθε φαντάζομαι, όλα 
αυτά αποτυπώνονταν, και 
να γνωρίζετε ότι κάποια 
διορθώθηκαν… Αποτε-
λούσα όμως, όπως φαίνε-
ται, κόκκινο πανί για ορι-
σμένους. Είμουνα αγκάθι, 
και με πράξεις τους μου 
έδειχναν ότι εγώ εκεί δεν 
«χωρούσα».

Στα άρθρα, που έγγρα-
φα στην εφημερίδα μας, 
τόνιζα ότι η χώρα μας διέρ-
χεται την χειρότερη κοινω-
νική μεταπολεμική καμπή 
και βρίσκεται σε παρατε-
ταμένη παρακμή, διέξοδο 
από την οποία κανείς δεν 
μπορούσε να προβλέψει. Η 
προοπτική μιας καλύτερης 
κοινωνίας έπαψε να υπάρ-
χει. Το όραμα για ένα καλύ-
τερο κόσμο υποδείκνυε σε 
όλους μας τις ευθύνες και 
το καθήκον μας, αλλά πώς 
να προσπαθήσεις γι’ αυτά 
όταν το πολιτικό μας σύ-
στημα μας ενέπλεξε σ’ ένα 
μόνιμο, θα έλεγα, μαρτύ-
ριο καταβολής χαρατσιών, 
μπαχαλοποιώντας τη διαδι-
κασία της ζωής μας με μια 
απίστευτη έλλειψη στοιχει-
ώδους σοβαρότητας;

Επί της ουσίας η ελίτ 
έβαλε την εφορία στα σπί-
τια μας, σε καθημερινή 
βάση όλο το χρόνο, και 
από το πρωί ως το βράδυ 
συζητούσαμε, και συζη-
τάμε, για προθεσμίες και 
δόσεις χαρατσιών!!! Γιατί 
αυτό; Έπαιρναν τα χρήμα-
τα, από τους απ’ έξω, με την 

σέσουλα. Εκείνοι τα έδιναν 
με σκοπιμότητα. Φιλέτο η 
Ελλάδα μας. Μαργαριτάρι 
η γη μας. Πρόσβλεπαν σ’ 
αυτή… Τα μισά χρήματά 
τους τα ενθυλάκωναν, και 
τα άλλα μισά τα έκαναν, για 
το θεαθήναι, βρυσούλες, 
πλατείες και προπαντός 
διατηρούσαν την εκλογι-
κή τους πελατεία με διορι-
σμούς, αναθέσεις έργων σε 
ημέτερους κ.τ.λ. Οι απ’ έξω 
ήλθαν, όπως αναμενόταν, 
και ζήτησαν τα λεπτά τους.

Από πού να τα δώσουν; 
Τους είχαν στο χέρι. Σανί-
δα σωτηρίας τους λοιπόν 
εμείς. Μνημόνια,  Τρόϊκα, 
περικοπή των συντάξεών 
μας 40% μεσοσταθμικά,  
ευτελισμός της ζωής μας, 
έλλειψη δικαίου και ήθους 
της κοινωνίας μας,  χωμέ-
νοι στα άπατα νερά του Κα-
στελόριζου,  θύματα του  
επαίσχυντου  νόμου Κα-
τρούγκαλου και των μπα-
λωμάτων  του Βρούτση,  
και της στάχτης στα μάτια 
μας με την «γαλαντομία»  
των επιδομάτων τους. Εί-
ναι γελοίο,  ενώ μας πήραν 
100 δισεκατομμύρια, με το 
πρόσχημα ότι η Ελλάδα θα 
φαλιρούσε και θα κατέρ-
ρεε το ασφαλιστικό, να έρ-
χονται τα Χριστούγεννα και 
να δίνουν 6 κιλά φετά σε 
εκατοντάδες χιλιάδες από 
εμάς,  σ’ άλλους 9 κιλά, σε 
άλλους  9 κιλά φέτα και 3 
κιλά λάδι,  και σ’ άλλους 
τίποτε, λόγω της προσω-
πικής  διαφ-θοράς τους 
!!! ΟΛΟΙ ΜΑΣ χάσαμε για 
πάντα από 50.000 ευρώ το 
λιγότερο, μέχρι 200.000 
ευρώ, ανάλογα με το ύψος 
των συντάξεών μας, από 
τους παράνομους νόμους 
τους, των μνημονίων. 

Όλοι τους,  με το σημε-
ρινό φαύλο  πολιτικό  σύ-

στημα, είναι αδύνατο να 
μεταλλαγούν  σε υπεύ-
θυνους  πολιτικούς και 
αυτό  αποτελεί τροχοπέ-
δη σε κάτι διαφορετικό 
με όφελος  για μας. Για να 
απαλλαγούμε  από την  πα-
ρατεταμένη αυτή  την μαρ-
τυρική μας κρίση επιβάλ-
λεται, στην  διεστραμμένη,  
στα πάντα της, πολιτική 
ελίτ, να αντιδράσουμε. Το 
πώς ας το σκεφτεί ο κα-
θένας μας. Δεν πάει άλλο. 
Δεν είναι δυνατόν να μας 
έχουν κυριολεκτικά δια-
λύσει και εμείς  να παρα-
καλάμε, μετά από συνεχείς  
δικαστικές αποφάσεις, από 
το 2015 μέχρι σήμερα του 
Συμβουλίου Επικρατείας 
να μας δώσουν  τα χιλιο-
ειπωμένα ΑΝΑΔΡΟΜΙΚΑ 
– ΚΟΡΟΪΔΙΑ -  των 800 ή 
1.000 ευρώ, εφάπαξ, ενώ 
μας έχουν πιει  το αίμα μας. 
Ο Σύλλογός μας  ας παρα-
μερίσει τις κομματικές  και 
ιδεολογικές  αγκυλώσεις 
του και ας καταλάβει: Είμα-
στε  έρμαια  μιας συνεχούς  
βίαιης  και απάνθρωπης 
συμπεριφοράς των ταγών 
που μας  εκπροσωπούν 
στην  Βουλή. 

Όλοι λοιπόν μαζί ενω-
μένοι. 

Έρχονται  καινούργιες 
εκλογές. Ας φέρουν  κάτι 
νέο  και ελπιδοφόρο. 

Γιατί στις εκλογές 15 
και 16 Ιουνίου 2022 έγιναν 
πολλά  που  αποτελούν  
παραπλάνηση  και κατα-
στρατήγηση  κάθε  συνδι-
καλιστικής  δεοντολογίας, 
ντροπής και εξευτελισμού 
της εκλογικής διαδικασίας 
και των  μελών της,  όπως 
μας γράφει η  ΔΑΚΕ στην 
εφημερίδα μας Σεπτεμβρί-
ου 2023, στις σελίδες της  
10 και 11,  χωρίς  όμως να 
παραδέχεται ότι για όσα 

γράφει την κύρια ευθύνη 
την έχει η ίδια !!! 

Όσο για το  πρακτικό 
των εκλογών αυτών, με 
υπογραφές και σφραγίδες 
της  κεντρικής  Τριμελούς 
Εφορευτικής και του Δι-
καστικού  αντιπροσώπου, 
ας μην  γίνει λόγος γιατί θα 
γίνει μεγάλο  μπέρδεμα…

Φθάνουν λοιπόν  οι νέες  
εκλογές. 

ΣΥΜΜΕΤΕΧΩ. Αν  η 
γνώμη σας για μένα, σε όλα 
τα χρόνια που μου αναθέ-
σατε με την ψήφο σας το 
αξίωμα του Συμβούλου για 
να σας εκπροσωπώ στο Δι-
οικητικό  Συμβούλιο  του 
Συλλόγου μας, είναι  ΘΕ-
ΤΙΚΗ, τότε, και μόνο τότε, 
σας παρακαλώ  να δώσε-
τε  στην ΑΦΣ-ΕΛΤΑ και σε 
μένα  την δυνατότητα να 
επανέλθουμε για να υπη-
ρετήσουμε  τις ανάγκες 
των  μελών μας  και τις 
αρχές  και αξίες του Συλ-
λόγου μας. 

«ΘΥΜΗΘΕΙΤΕ ΜΕ  ΣΤΙΣ 
ΕΚΛΟΓΕΣ ΚΑΙ ΔΩΣΤΕ ΜΟΥ 
ΔΥΝΑΜΗ ΝΑ ΣΥΝΕΧΙΣΩ» 

Σας ευχαριστώ θερμά.

Υ.Γ. : Για να ψηφίσετε  
ηλεκτρονικά  μεριμνήστε  
από τώρα να αποκτήσετε 
e-mail. Όσοι αδυνατείτε  να 
το δημιουργήσετε  μόνοι 
σας,  απευθυνθείτε  σε  συγ-
γενείς, φίλους, συναδέλ-
φους στους οποίους πείτε 
τους να με βοηθήσουν. 

Γεράσιμος Ζηνεμπής 
Πρόεδρος της 

ΑΔΕΣΜΕΥΤΗΣ ΦΩΝΗΣ 
ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ 

& τέως Μέλος του 
Διοικητικού Συμβουλίου 

Τηλ. 6946536767

Γράφουν ο Γεράσιμος Ζηνεμπής

ΑΦΣ – Ε ΛΤΑ
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Απόψεις & Σχόλια

Ο Συνδικαλισμός είναι 
κοινωνικός - αγωνιστικός χώ-
ρος, όπου διαμορφώνονται 
οι διάφορες αποφάσεις που 
εξυπηρετούν τα συμφέροντα 
εργαζομένων και συνταξιού-
χων. 

Η πρώτη σκέψη που πρέ-
πει να κυριαρχεί είναι η έν-
νοια της συναδέλφωσης 
ώστε να πετυχαίνεται η 
συσπείρωση στις διάφορες 
αγωνιστικές διεκδικήσεις. Η 
εκφορά και μόνο της λέξης, 
δίνει διαστάσεις που οδηγούν 
σε ομοψυχία. Με την ίδια λο-
γική διαμορφώθηκαν και οι 
λέξεις σύντροφος και συνα-
γωνιστής, που καλύπτουν 
και τον ευρύτερο εργασιακό 
χώρο. Όλες έχουν την ίδια 
ετυμολογική - ερμηνευτική 
βάση. Δυστυχώς όμως ο κοι-
νωνικός όρος πολλές φορές 
υποβαθμίζεται ή και ισοπε-
δώνεται από κομματικές σκο-
πιμότητες. Παραμερίζεται το 
σωστό, υποβαθμίζεται ο όρος 
και αντί ν’ αντλείς ζωή από 
τους συνανθρώπους σου, να 
την ενδυναμώνεις και να την 
επιστρέφεις γονιμοποιημένη 
με καθοδήγηση στους ίδιους, 
όταν το πολιτικό υφάδι της 
χώρας είναι ξεφτισμένο, την 
αναλώνεις σε κομματικές 
σκοπιμότητες. Μπορεί τα μά-
τια μας ν’ αλλάζουν κομμα-
τικά χρώματα, οι ψυχές μας 
όμως παραμένουν σταθερά 
προσηλωμένες σε μια βαθύ-
τερη πίστη.

Έτσι, μπορούμε να βλέ-
πουμε με καθαρή ματιά τα 
προβλήματά μας - κυρίως τα 
οικονομικά - και να επιλέγου-
με με σωφροσύνη τα άτομα 
εκείνα που βγαίνουν μπροστά 
και διεκδικούν με συνέπεια 
τα δικαιώματα, που φυσικά 

είναι και δικά μας. Τα άτομα 
αυτά συνθέτουν μία παράτα-
ξη και προσπαθούν να πρά-
ξουν και να μεθοδεύσουν τις 
κλαδικές μας διεκδικήσεις. 
Συνθέτουν το Διοικητικό 
Συμβούλιο, επιμερίζονται τις 
ευθύνες και ενημερώνουν 
τους συναδέλφους. Τα προ-
βλήματα είναι πολλά και 
ενώ απαιτείται συνολική συ-
νεργασία, εκδηλώνονται οι 
κομματικές προτιμήσεις και 

αρχίζει ένας ανταγωνισμός 
που αποπροσανατολίζει την 
κύρια προσπάθεια. Στις περι-
πτώσεις αυτές το βάρος πέ-
φτει στον πρόεδρο του Δ.Σ., 
αφού είναι υποχρεωμένος να 
προτείνει στόχους και τακτι-
κή που ορισμένες φορές δεν 
βρίσκουν σύμφωνη και την 
άλλη μεριά, που επιλέγει για 
τον εαυτό της τον όρο «αξιω-
ματική Αντιπολίτευση». Έτσι 
προκύπτει ένα μικρό κοινο-
βούλιο και αρχίζουν οι αντι-
θέσεις πάνω σε κοινά θέματα. 
Τότε φαίνεται και το ικανό 
πρόσωπο του προέδρου που 
θα οδηγήσει τη θητεία του 
Δ.Σ. σε πρόσφορο έδαφος.

Αν θελήσουμε να κάνουμε 
έναν απολογισμό της θητείας 
του σημερινού προέδρου, 
του συναδέλφου Γιώργου 
Πεπόνη, νομίζω ότι θα κυρι-
αρχήσουν τα θετικά στοιχεία, 

αφού τόσο η παρουσία του 
στα γραφεία του Συλλόγου, 
όσο και η συμμετοχή του σε 
προτάσεις και ομιλίες στον 
ευρύτερο συνταξιουχικό 
χώρο, καθώς και οι γνώμες 
των στενών συνεργατών του, 
συνηγορούν υπέρ αυτού. 
Οι επικρίσεις από τη μεριά 
της ΔΑΚΕ ήσαν άσφαιρες 
και στάθηκαν αποκλειστικά 
στην κομματική του δήθεν, 
εξάρτηση που μόνο στη φα-
ντασία τους κυριάρχησε, σαν 
βασικό επιχείρημα. Οι δικές 
τους καταβολές, δεν έχουν 
χρώμα και θα μπορούσαν να 
λύσουν τα προβλήματά μας 
με τρόπο ρουσφετολογικό, 
αφού οι ίδιοι πρόσκεινται στη 
Νέα Δημοκρατία κι έχουν φι-
λαράκια Υπουργούς. Αυτή 
η απλούστευση δε στέκεται, 
όταν όλοι γνωρίζουμε πώς 
λειτουργεί ο Κρατικός μηχα-
νισμός. Και όμως την επικα-
λούνται.

Νομίζω πως έφτασε η ώρα 
να σοβαρευτούμε και να δού-
με σωστά, τόσο τη λειτουργία 
του Δ.Σ., όσο και τον τρόπο 
που θα πρέπει όλες μαζί οι 
παρατάξεις - δεν είναι πολλές 
- να καθίσουν 
σ’ ένα τραπέζι 
και ν’ αξιολο-
γήσουν τα προ-
βλήματά μας 
και να μεθοδεύ-
σουν προτάσεις 
και λύσεις. Να 
βελτιώσουν τις 
π ρ ο σ ω π ι κ έ ς 
τους διαφορές 
και να εγκατα-
λείψουν τις εξυ-
πνάδες. Αφού ο 
σημερινός πρόεδρος του Δ.Σ. 
συνάδελφος Γιώργος Πεπό-
νης ενοχλείται όταν το όνομά 
του αναφέρεται κατά τρόπο 
«περιπαιχτικό», η άλλη με-
ριά είναι υποχρεωμένη να 
τον επικαλείται σωστά, όπως 

πρέπει.
Μετά τις νέες εκλογές 

που πλησιάζουν, να κατοχυ-
ρωθούν τόσο 
η κάλπη, στις 
πόλεις που λει-
τουργούν επι-
τροπές, όσο 
και η επιστολι-
κή ψήφος για 
όσους το επι-
θυμούν. Η νέα 
Διοίκηση που 
θα προκύψει να 
προσέξει ιδιαίτε-
ρα την Εφημερί-
δα μας. Νομίζω 
πως το σωστό 
είναι να υπάρξει τριμελής συ-
ντακτική επιτροπή ώστε όλα 
τα κείμενα να έχουν μία γραμ-
μή, που κατά κύριο λόγο ν’ 
αναφέρεται στα προβλήματα 
όχι μόνο του Συλλόγου αλλά 
και της χώρας. Η Εφημερίδα 
μπορεί να είναι κλαδική, δεν 
παύει όμως να είναι και πολι-
τική. Ο σημερινός πρόεδρος 
του Δ.Σ.. απέρριψε κείμενο 
συναδέλφου, γιατί το θεώ-
ρησε ακραίο. Στην ερώτησή 
μου, η απάντηση ήταν αυτο-
νόητη : «Είμαι υποχρεωμένος 

σαν υπεύθυνος 
της έκδοσης να 
προφυλάσσω 
την Εφημερίδα. 
Έτσι έκανα και 
στην προκειμέ-
νη περίπτωση». 
Εγώ, γνωρίζο-
ντας το συνά-
δελφο τον Δη-
μήτρη τον Σίγκο 
που ασχολήθη-
κε κατά το πα-
ρελθόν και με 

την έντυπη δημοσιογραφία, 
θα δημοσίευα το κείμενο και 
θα του ζητούσα και μελλοντι-
κή συνεργασία.

Κλείνοντας αυτό μου το 
γραπτό, θέλω να δώσω μια 
στοχαστική διάθεση στους 

συναδέλφους που καταδυ-
ναστεύονται από τις πενιχρές 
αποδοχές και δεν μπορούν 

ν’ ανταποκρι-
θούν στις βιο-
τικές ανάγκες 
της οικογένειας, 
όπως κι εγώ. 
Είμαστε υπο-
χρεωμένοι με 
την προσωπική 
μας συγκράτη-
ση και τα ψυχι-
κά εφόδια που 
δ ι α θ έ τ ο υ μ ε , 
να δίνουμε τον 
αγώνα της ζωής. 
Φως και πάλι 

φως η ψυχή που μάχεται, 
όπως έλεγε ο πρωτεργάτης 
του Χριστιανισμού Κοσμάς ο 
Αιτωλός.

Τα κλεισμένα λόγια που 
μας πικραίνουνε, ας γίνουν 
κίνητρο για κοινωνικούς 
αγώνες. Τα διάττοντα ψεύδη 
από τα χείλη των πολιτικών 
δε μπορούν να κάμψουν την 
αγωνιστική μας διάθεση. Ας 
μη λησμονούμε ότι η Δημο-
κρατία είναι υπόθεση συμμε-
τοχική. Η παρουσία μας στα 
καλέσματα του Συλλόγου 
ενδυναμώνει την προσπά-
θεια. Όλοι θα θέλαμε μία 
καλύτερη αντιμετώπιση από 
τη μεριά του επίσημου Κρά-
τους. Οι υποσχέσεις που κατά 
καιρούς ακούμε δεν έχουν 
αντίκρισμα στις κυβερνητι-
κές αποφάσεις. Δε μένει, να 
κάνουμε μια σύναξη και να 
δούμε συναδελφικά και όχι 
ανταγωνιστικά, τις προοπτι-
κές που διαγράφονται όταν 
η νύχτα πάει να μας χωρίσει 
από το φως.

Συμπέρασμα: Κοινός 
αγώνας χωρίς επικρίσεις και 
κομματικές αναφορές. Ένα 
πηγάδι ανοίγει φόβους έπειτα 
από κάθε κομματική ελπίδα. 
Το νερό να είναι καθαρό πριν 
από τη δίψα. Ας το σκεφτούμε.

ΟΙ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΕΣ ΠΑΡΑΤΑΞΕΙΣ ΚΑΙ Η ΕΝΟΤΗΤΑ ΤΟ ΧΩΡΟΥ του Απ. Βουραζανίδη

Θετικός 
ο απολογισμός 
της θητείας του 

προέδρου 
Γ. Πεπόνη

Έφτασε 
η ώρα να 

σοβαρευτούμε 
και να δούμε
τη λειτουργία 

του Δ. Σ. 

Απαιτείται 
κοινός αγώνας

χωρίς 
κομματικές 
αναφορές

Πληκτρολογήστε www.psselta.gr 
Eνημέρωση ΓΙΑ ΤΗΝ ΙΣΤΟΣΕΛΙΔΑ ΜΑΣ
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Έπικαιρότητα

Στις σελίδες που ακολου-
θούν έχουμε επιλέξει απο-
σπάσματα από το απολογιστι-
κό ένθετο του Συλλόγου για 
το 2023, που περιλαμβάνει τις 
δράσεις και τις πρωτοβουλίες 
που πήρε για όλα τα σημα-
ντικά ζητήματα που απασχο-
λούν τους συνταξιούχους. 

Το πρώτο 
απόσπασμα αφορά 
τις δράσεις για το 

επικουρικό
Αποστείλαμε πλήθος επι-

στολών και είχαμε  ανοιχτό 
δίαυλο επικοινωνίας με την 
ηγεσία του υπουργείου εργα-
σίας για το επικουρικό μας.

Ενδεικτικά παραθέτουμε 
μία από τις επιστολές που 
αποστείλαμε στη διοίκηση 
του υπουργείου, που απο-
τυπώνει το «πνεύμα» του αι-
τήματός μας.

Υπάρχει μια ξεκάθαρη 
αδικία με την επικουρική σύ-
νταξη των συναδέλφων που 
συνταξιοδοτήθηκαν μέχρι 
και τις 31/12/2014. Αυτοί οι 
συνάδελφοί λάμβαναν ίσως 
τα μικρότερα επικουρικά απ’ 
όλα τα Ταμεία και σαν να 
μην έφτανε αυτό, εξαιτίας 
των μνημονιακών κρατήσε-
ων, σχεδόν εξαϋλώθηκαν. 
Επίσης, οι συγκεκριμένοι 
συνάδελφοι υπέστησαν ση-
μαντικές περικοπές και στις 

κύριες συντάξεις και λόγω 
της προσωπικής διαφοράς 
δεν παίρνουν αύξηση στη 
σύνταξή τους, με συνέπεια το 
εισόδημά τους να παραμένει 
καταβυθισμένο.

Από παντού χαμένοι δη-
λαδή!

Ειδικότερα για το επικου-
ρικό ζήτημα: ο συντελεστής 
που εφαρμόστηκε βάσει του 
νόμου Κατρούγκαλου, μείω-
σε τα μεγάλα επικουρικά και 
συρρίκνωσε τη συνολική δα-
πάνη για τις επικουρικές συ-
ντάξεις.  Στην περίπτωσή των 
συνταξιούχων του ΕΛΤΑ πριν 
το 2015 που πρόκειται να αυ-
ξηθούν,  δεν εφαρμόζεται.

Πρόκειται για απειροε-
λάχιστο αριθμό στο σύνολο 
των συνταξιούχων, κάτι που 
σημαίνει πως η δαπάνη που 
θα απαιτηθεί για την κάλυψη 
τους θα είναι μικρή και συνε-
χώς μειούμενη. Επιτέλους, θα 
μπορούσε να λειτουργήσει 
ως ελάχιστο αντιστάθμισμα 
στη μειωμένη και καθηλω-
μένη κύρια σύνταξής τους, 
λόγω της προσωπικής διαφο-
ράς.

Αυτή η δυσμενής συνθή-
κη που έχει διαμορφωθεί για 
τους εν λόγω συναδέλφους, 
δημιουργεί διαχωριστικές 
γραμμές εντός του Ταχυδρο-
μείου. Ευλόγως οι θιγόμενοι 
συνάδελφοι- πήραν σύνταξη 

πριν την 1/1/2015- αγανα-
κτούν και οργίζονται από το 
άδικο, να παίρνουν τα μισά 
χρήματα από αυτούς που 
συνταξιοδοτήθηκαν έστω και 
λίγες ώρες μετά από αυτούς 
(μετά από 1/1/2015). Έχουν 
απόλυτο δίκιο γιατί ήταν στον 
ίδιο εργοδότη, πλήρωναν τις 
ίδιες εισφορές, εργάζονταν ο 
ένας δίπλα στον άλλο.

Πόσο πιο αντισυνταγμα-
τικό! Έλεος!

Οι βασικοί κανόνες του 
ασφαλιστικού που είναι η 
αρχή  της ισότητας, της ισονο-
μίας αλλά και της αναλογικό-
τητας,  στραπατσαρίστηκαν.

Κύριε υπουργέ,
Όλοι οι συνταξιούχοι του 

επικουρικού ΕΛΤΑ ανήκουμε 
στο ίδιο ταμείο, το ΕΤΕΑΕΠ. 
Ζητάμε να υπολογίζεται το 
επικουρικό παλιών και νέων 
συνταξιούχων, όπως συμβαί-

νει με όλες τις επικουρικές 
συντάξεις.

Είμαστε βέβαιοι πως έχετε 
αντιληφθεί το μέγεθος της 
αδικίας που συντελείται για 
πάνω από οκτώ χρόνια και 
περιμένουμε να το λύσετε με 
τον τρόπο που εσείς θα επι-
λέξετε.

Η δική μας πρόταση είναι 
η ένταξη μιας τροπολογίας 
στο μίνι ασφαλιστικό νομο-
σχέδιο που πρόκειται να ψη-
φιστεί. 

Συνάντηση με 
την ηγεσία του 

υπουργείου 
Εργασίας για το 

επικουρικό

Σε συνάντηση με τον 
υπουργό Εργασίας Αδω-

νι Γεωργιάδη και τους δύο 
υφυπουργούς κ.κ Τσακλό-
γλου και Σπανάκη, ο πρό-
εδρος έθεσε το ζήτημα του 
επικουρικού για τους συντα-
ξιοδοτηθέντες πριν το 2015. 
Το αίτημα είναι απολύτως δί-
καιο, τα επιχειρήματα εξόχως 
ισχυρά και μη αμφισβητήσι-
μα και ως εκ τούτου ανάγκα-
σαν τον υπουργό να δεσμευ-
τεί και μάλιστα on camera, 
ότι προβλήματα όπως αυτό 
που ανέφερε ο πρόεδρος 
του ΕΛΤΑ (επικουρικό), στα 
οποία μπορεί να έγιναν κά-
ποια λάθη, θα διορθωθούν.

Θετικά διακείμενος για 
επίλυση του θέματος εμφα-
νίστηκε και ο υφυπουργός 
Εργασίας κ.Τσακλόγλου, ο 
οποίος δεσμεύτηκε ότι θα 
γίνει συνάντηση- που ούτως 
ή άλλως είχε ζητηθεί- με τη 
Διοίκηση του Συλλόγου μας.

Δράσεις, πρωτοβουλί-
ες και το 2023 για το μεί-
ζον θέμα της αποζημίωσης, 
έλαβε η Διοίκηση του Συλ-
λόγου. Ο δίκαιος αγώνας 
μας θα συνεχιστεί με τον 
ίδιο ζήλο και την αντίστοιχη 
αποφασιστικότητα και  φέ-
τος.

Χωρίς αποτέλεσμα  
ολοκληρώθηκε 

η συνάντηση 

του Συλλόγου με 
τον  Διευθύνοντα 

Σύμβουλο 
Θεωρήσαμε πως θα πά-

ρετε αποστάσεις από τους 
προηγούμενους και θα αντι-
μετωπίζατε με θετικό τρόπο 
μια κατάφορη αδικία. Όμως 
επιλέξατε τον ίδιο δρόμο και 
ειλικρινά μας λυπεί η στάση 
σας.  Η επίκληση εκ μέρους 
σας χουντικών διαταγμάτων 

δεν σας τιμά ως Διοίκηση. 
Όπως ακριβώς δεν τιμούσε 
και την προηγούμενη. Αδι-
αφορείτε για το γεγονός ότι 
υπάρχουν δικαστικές απο-
φάσεις που δικαιώνουν συ-
ναδέλφους με εντελώς δια-
φορετικό νομικό σκεπτικό.

Κύριε σύμβουλε,
Το θεσμικό πλαίσιο του 

Οργανισμού το σεβάστη-
καν όλες οι κυβερνήσεις 

και οι αντίστοιχες διοικήσεις, 
εκτός από αυτή των λεγό-
μενων “άριστων”. Τα κα-
τορθώματα τους είναι γνω-
στά σε όλους, τα βλέπετε κι 
εσείς, καθώς διέλυσαν έναν 
οργανισμό και εκδιώχτηκαν 
νύχτα. Τόσο άριστοι ήταν.

Κύριε σύμβουλε,
Οι ΣΣΕ έχουν ισχύ νό-

μου, έχουν κατατεθεί στην 
επιθεώρηση εργασίας και 

έχουν την έγκριση των αντί-
στοιχων υπουργείων.

Καμία κυβέρνηση, ούτε 
και Διοίκηση επικαλέστηκε 
ποτέ το χουντικό διάταγμα.

Αντιθέτως σεβάστηκαν 
και υλοποίησαν όλους 
τους όρους που συνομο-
λογήθηκαν.

Εξαίρεση και όνειδος 

Αποσπάσματα από το απολογιστικό ένθετο για το 2023

Το δεύτερο απόσπασμα αφορά τις πρωτοβουλίες μας για το θέμα της αποζημίωσης

Συνέχεια στη σελίδα 15   
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1. Γλερίδης Ελευθέριος
2. Σταυροπιερράκου Χρυσάνθη
3. Δέδες Αλέξανδρος
4. Ρούμπενς Λεονάρδος
5. Λαγιόπουλος Ιωάννης
6. Παπαγρηγορίου Σόλων 
7. Δημητριάδης Αντώνιος
8. Καλύβας Ανδρέας

9. Ανδριτσόπουλος Ανδρέας
10. Αναστασιάδης Παντελής
11. Σκότρας Κωνσταντίνος 
12. Αρβανιτάκης Δημήτριος 
13. Γιαννόπουλος Νικόλαος
14. Καραδήμος Πλούταρχος 
15. Ευτύχης Δασκαλάκης
16. Παπαδάτου Αικατερίνη 

17. Μαρκόπουλος Μάρκος 
18. Κουλακιώτου Φωτεινή
19. Ζήκος Ευάγγελος
20. Ρούμπης Θεμιστοκλής
21. Κουτελιδάκης Ευάγγελος
22.  Ρέτσος Μιχαήλ - Εμμανουήλ
23.  Λεντάρης Γιάννης

Κοινωνικά

αποτέλεσε η προηγούμενη Δι-
οίκηση.

Κύριε σύμβουλε,
Η ίση μεταχείριση, ο σε-

βασμός των δικαιωμάτων των 
εργαζομένων, ο διάλογος και 
η νομιμότητα είναι στοιχεία 
δημοκρατίας και πρέπει να εί-
ναι αποδεκτά από όλους όσους 
έχουν την εξουσία.

Κύριε σύμβουλε,
Καμία Διοίκηση δεν νομι-

μοποιείται ετσιθελικά  να περι-
κόπτει δικαιώματα χρόνων και 
μάλιστα αναδρομικά.  Αυτό 
ακριβώς έκανε η προηγούμε-
νη Διοίκηση.  Μην επιλέγετε κι 
εσείς τον ίδιο δρόμο.  Αποκα-
ταστήστε την αδικία. Δώστε τα 
λεφτά που “έκλεψαν” στους 
συναδέλφους. Τα δικαιούνται. 
Είναι δικά τους.  Είναι ζήτημα 
δημοκρατίας και ίσης μεταχεί-
ρισης

Κανένα χουντικό διάταγμα  
δεν μπορεί να επικαλείται κανείς 
το 2023. Μην θεωρείτε κι εσείς 
πως ανακαλύψατε την Αμερική.

Κύριε σύμβουλε,
Η προηγούμενη Διοίκη-

ση εκδιώχθηκε κακήν κακώς.  
Έπρεπε να φύγει πολύ νωρίτε-
ρα.  Κατασπατάλησε τα χρήμα-
τα του Οργανισμού στους υμε-
τέρους.

Χαρακτηριστικά παραδείγ-
ματα, όπως ο Τύπος τα πα-
ρουσίασε, ήταν ο κ. Πατσης, 
η κ. Ρεβέκκα κτλ.  Προσέλαβε 
τάγματα καλοπληρωμένων με-
τακλητών και golden boys. Γι 

αυτούς υπήρχαν τα χρήματα.  
Είναι αυτά που “έκλεψαν” από 
τους συναδέλφους μας.

Κύριε σύμβουλε,
Να είστε σίγουρος πως η δι-

καίωση των συναδέλφων μας 
θα επέλθει αργά  ή γρήγορα 
γιατί είναι δίκαιο.  Μέχρι τότε 
ο δικός μας αγώνας θα συνε-
χιστεί.  Πολύ σύντομα θα είμα-
στε όλοι μαζί, συνταξιούχοι και 
εργαζόμενοι στην είσοδο της 
Απελλου. Θα κληθούν βεβαίως 
να παρευρεθούν και τα πολιτι-
κά κόμματα να πάρουν θέση.

Κύριε σύμβουλε,
Όλα τα δικαιώματα των ερ-

γαζομένων κατακτήθηκαν με 
σκληρούς αγώνες.

Κανένας διορισμένος σύμ-
βουλος και μάλιστα πλήρως 
αποτυχημένος δεν μπορεί με 
το έτσι θέλω να τα πάρει πίσω.   
Όσο κι αν κρύβεται ο εποπτεύ-
ων υπουργός θα πάρει θέση.

Ο ρόλος του Πόντιου Πιλά-
του τελείωσε. Η σιωπή δεν είναι 
πάντα χρυσός.

Κύριε σύμβουλε,
Ελπίζουμε πως την ύστατη 

στιγμή θα επανεκτιμήσετε τη 
στάση σας

Θα κατανοήσετε πως δεν 
είναι νομικό ζήτημα, αλλά πο-
λιτικό, ίσης μεταχείρισης και δι-
καιοσύνης.  Άλλωστε έχετε ήδη 
πληρώσει και έντοκα μάλιστα 
όσους δικαιώθηκαν.

Τολμήστε κύριε σύμβουλε. 
Δώστε λύση τώρα.   Σε κάθε 
περίπτωση ο αγώνα μας θα 
αποκαταστήσει  την δικαιοσύνη 
και την ίση μεταχείριση των συ-
ναδέλφων.

Συνέχεια από τη σελ. 14 

Κύριε υπουργέ,

Έχουμε διαπιστώσει 
ότι ο ΕΦΚΑ εκκίνησε τη 
διαδικασία καταβολής 
των ανάλογων προ-
σαυξήσεων στις συντά-
ξεις που υπόκεινται σε 
παράλληλη ασφάλιση, 
ενώ σε πλείστες περι-
πτώσεις προκύπτουν 
και αναδρομικά.

Σε πρώτη φάση χρή-
ματα (προσαυξήσεις 
και αναδρομικά) βλέ-
πουν οι ασφαλισμένοι 
που συνταξιοδοτήθη-
καν μετά το νόμο Κα-
τρούγκαλου (15 Μαΐου 
2016).

Αυτό που ζητάμε 
είναι να γίνει το ίδιο 
με τους παλιούς συ-
νταξιούχους, δηλαδή 
εκείνους που συνταξι-
οδοτήθηκαν πριν από 
το νόμο Κατρούγκα-
λου. Πρέπει, δηλαδή 
να συμπεριληφθούν 
και οι συγκεκριμένοι 
συνταξιούχοι στη δι-
αδικασία καταβολής 
προσαυξήσεων και 
αναδρομικών, καθώς 
κατέβαλλαν πρόσθετο 

ασφάλιστρο,  σε κά-
ποια χρονική περίοδο 
του εργασιακού τους 
βίου, λόγω παράλλη-
λης ασφάλισης.

Επισημαίνεται ότι η 
παράλληλη ασφάλιση 
αφορά αρκετούς συνα-
δέλφους μας συνταξι-
ούχους του ΕΛΤΑ, που 
σε κάποια περίοδο του 
εργασιακού τους βίου, 
κατέβαλλαν διπλές 
ασφαλιστικές εισφορές.

Οι νέοι συνταξιού-
χοι περίμεναν έως 7 
χρόνια για να λάβουν 
την προσαύξησή τους, 
οι παλιοί συνταξιού-
χοι πόσο υπομονή να 
κάνουν ακόμα; Πρέπει 
αμέσως να εκκινήσουν 
οι διαδικασίες πληρω-
μής και αυτών.

Η κυβέρνηση δεν 
έχει ενσκήψει στο σο-
βαρό πρόβλημα που 
αφορά τους παλιούς 
συνταξιούχους και δεν 
έχει εφαρμόσει ως όφει-
λε το νόμο Βρούτση και 
δη το άρθρο 36Α που 
φέρει τον τίτλο (Αξι-
οποίηση του χρόνου 

παράλληλης απασχό-
λησης και τρόπος υπο-
λογισμού της σύνταξης) 
και προβλέπει:

1. Χρονικά δι-
αστήματα παράλλη-
λης ασφάλισης που 
έχουν διανυθεί έως 
31.12.2016 και για τα 
οποία έχουν καταβλη-
θεί ασφαλιστικές εισφο-
ρές θεωρούνται διακρι-
τοί, αυτοτελείς χρόνοι 
κύριας ασφάλισης

2. Χρονικά δια-
στήματα παράλληλης 
απασχόλησης μετά την 
1.1.2017 για τα οποία 
έχουν καταβληθεί πε-
ρισσότερες της μίας 
ασφαλιστικές εισφο-
ρές θεωρούνται ενιαίος 
χρόνος ασφάλισης για 
κύρια σύνταξη.

Εν κατακλείδι, πρό-
κειται για χρήματα 
που δικαιούνται οι 
συνταξιούχοι και προ 
του νόμου Κατρούγκα-
λου. Αδίκως δεν έχουν 
πληρωθεί έως τώρα και 
παρακαλούμε να γίνει 
άμεσα.

Προβήκαμε σε μια 
σειρά από παρεμβάσεις 
που αφορούσαν συ-
νταξιοδοτικά ζητήματα 

μεγάλης σημασίας για 
πολλούς συναδέλφους. 
Επισημάναμε προς τους 
αρμόδιους τις αβλεψίες, 

τα λάθη και τις παραλεί-
ψεις, στοχεύοντας στην 
άμεση αποκατάσταση 
των αδικιών.

Παράλληλη ασφάλιση: 

Επιστολή στον υφυπουργό Εργασίας

Έπικαιρότητα

H Διοίκηση αποχαιρετά τους εκλεκτούς συναδέλφους:
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ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ
Στην Εκλογοαπολογιστική 
Γενική Συνέλευση του Συλλόγου

Συναδέλφισσα – Συνάδελφε,
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου, 

σας καλεί στην 
τακτική εκλογοαπολογιστική 

Γενική Συνέλευση,
που θα πραγματοποιηθεί στις 

12 Μάρτη 2024,
ημέρα Τρίτη και ώρα 09:00 π.μ. 

στο ξενοδοχείο «Τιτάνια», 

οδός Πανεπιστημίου 54, Αθήνα.

1. Εκλογή Προεδρείου της Γενικής Συνέλευσης 

2. Λογοδοσία Διοίκησης στα πεπραγμένα 
για την περίοδο από 01/01/2023 έως 31/12/23.

3. Οικονομικός Απολογισμός για την περίοδο 
από 01/10/23 έως 31/12/23.

4. Έκθεση Εξελεγκτικής Επιτροπής

5. Έγκριση Οικονομικού Προϋπολογισμού έτους 
2024.

6. Τοποθετήσεις συναδέλφων επι των πεπραγμέ-
νων και δευτερολογία Προέδρου.

7. Έγκριση Διοικητικού και Οικονομικού Απολογι-
σμού έτους 2023.

8. Εκλογή Κεντρικής Εφορευτικής Επιτροπής και 
Περιφερειακών Εφορευτικών Επιτροπών για την 
διενέργεια των εκλογών.

9. Έγκριση ψηφίσματος Γενικής Συνέλευσης

Η παρουσία σου 
είναι δύναμη στον Σύλλογο 

και μεγάλη συμβολή στη λύση 
των προβλημάτων μας.

Εγγραφή στον Σύλλογο
Γίνετε μέλη του Συλλόγου μας, με αίτηση εγ-

γραφής που υπάρχει στο site του Συλλόγου μας 
(psselta.gr), αλλά και στα γραφεία του Συλλόγου μας ή 
και στα γραφεία των Περιφερειακών Επιτροπών.

Με την υποβολή της αίτησης εγγραφής, αποκτά-
τε όλα τα δικαιώματα των μελών του Συλλόγου μας 
όπως:

• Έγκυρη και υπεύθυνη ενημέρωση και υποστήριξη των αιτημάτων τους.
• Επίλυση τυχόν προβλημάτων τους (συνταξιοδοτικά, ασφαλιστικά) 
• ΔΩΡΕΑΝ εξέταση ή και συνταγογράφηση εξετάσεων και φαρμάκων 
στα Ιατρεία του Συλλόγου μας, Αθήνα – Θεσσαλονίκη - Πάτρα - Ηράκλειο.
• Λαμβάνετε την εφημερίδα του Συλλόγου μας κλπ και πάνω απ’ όλα μια 
Ανθρώπινη, Φιλική και Συναδελφική σχέση και επικοινωνία, γιατί όλοι ΜΑΖΙ 
μπορούμε περισσότερα!


